
Minęło trochę czasu odkąd byłem przy mikrofonie i, um, wiesz, generalnie lubię 
robić show, kiedy czuję się bosko zainspirowany i prowadzony i, um, Gene i ja, 
Gene Decode, zaplanowaliśmy wywiad i nawet nie myślałem wtedy o wyborach. To 
było po prostu jak, Hej, um, wiesz, jestem chętny, żebyś porozmawiał i, um, 
przygotowaliśmy się do rozmowy, um, dzisiaj, co jest niesamowite, ponieważ to 
dzień po wyborach. Więc świeżo po i Gene jest tak zajęty, um, to fantastyczna 
okazja, żeby mieć Gene'a z nami dzisiaj. I, um, jeśli nie słyszeliście o Gene 
Decode, po prostu powiem, wróćcie do moich poprzednich show i będziecie mogli 
uzyskać wszystkie biografie i informacje. I oczywiście, na dole linku również. 
I, um, bez zbędnych ceregieli, bo wiem, że jesteście super zajęci, Gene Decode. 
Witamy ponownie w Standing Tall. Jak się masz? Och, dziękuję, Matt. Dobrze sobie
radzę, wiesz, po prostu jestem bardzo zajęty. Wiesz, trudno jest teraz nadążyć 
za światem, biorąc pod uwagę wszystko, co się dzieje. Ja, uh, staram się jak 
mogę, walczę, ale wiesz, jedna lub dwie rzeczy się nie udają, kiedy robię moje 
miesięczne pytania i odpowiedzi na mojej stronie internetowej. Pod koniec 
miesiąca, to tak jakby ktoś zadał pytanie. Mówię, nie, nie słyszałem o czymś 
takim. Przepraszam. Bo po prostu nie można już nadążać za wszystkim. To 
niemożliwe. Och, to takie prawdziwe. Jeden mózg nie jest w stanie przyjąć 
wszystkich informacji o tym, co się dzieje na raz. To po prostu za dużo dla 
jednego człowieka. Mogę przyjąć wszystkie informacje i znaleźć czas, żeby je 
przyswoić. Dobrze powiedziane. To takie prawdziwe. Chociaż, wiesz, czasami, gdy 
wszystko to jest tam wlewane, znalezienie imienia, daty lub godziny czegoś. Tak,
to staje się wyzwaniem, gdy ilość informacji do ciebie dociera. To jest jak, 
okej, jak się znowu nazywał? Ten facet, ten kraj, ten premier, to, jestem jak, o
mój Boże. Ja, wiesz, to jest jak, um, niektórzy z genialnych ludzi, platformy, 
które śledzę. Jak Duran Alexa Christoforou i Alexa McGarrisa, Alex McGarris jest
historią. Jest fenomenalny. Wyciąga wszystkie te daty i ludzi. Słuchałem tego, 
co na, wiesz, o wygranej Trumpa w wyborach i mieli dwie, dwie części. Zrobili to
na YouTube, a potem przeszli na Rumble. I to było niesamowite ujawnienie. I on 
po prostu z głowy. Wiesz, cóż, wiesz, to nie wydarzyło się od, wiesz, pełnego 
zamiatania i powrotu, takiego jak ten, kiedy był prezydentem. Wtedy on, on 
próbował i mu się nie udało. A potem próbował ponownie od Grovera Clevelanda w 
latach 80. XIX wieku. Jestem jak, wow, po prostu z głowy. Tak jest, ale wiesz, 
ostatnio byłby FDR, który, wiesz, wiesz, był prezydentem. Wiesz, i to wszystko i
tamto, on, wiesz, przechodził jedną kadencję po drugiej. I nie miałem czasu na 
badania, ale to jest, nie widziałem jeszcze opublikowanych wyników wyborów do 
Kongresu, kiedy ostatnio mogłem to sprawdzić. Ale jeśli to jest kompletna 
czerwona fala, jak to nazywają, czerwony zamiatanie, to będzie pierwszy krok. Od
dłuższego czasu jedna partia kontroluje całą strukturę rządową USA, Senat, 
Kongres i ma fotel prezydencki. Więc wygląda mi na to, że te wybory wyglądają 
jak początek końca Partii Demokratycznej. Tak czy inaczej, wracając do ciebie, 
Matt. Dziękuję. Och, bardzo dziękuję. Mieszkając w Australii, oczywiście, nie 
znam się tak dobrze na pewnych terminach i nomenklaturze i takich rzeczach w 
kontekście pewnego prawniczego żargonu i niektórych rzeczy, w których niektórzy 
ludzie się bardzo specjalizują. Ale na pewno wiem wystarczająco dużo, aby jakoś 
sobie poradzić w rozmowie. Ale jeśli coś źle zrozumiałem, przepraszam z góry. I 
chętnie się czegoś nauczę, jeśli coś źle zrozumiałem. Na pewno wiem 
wystarczająco dużo, żeby jakoś sobie radzić w rozmowie. Ale jeśli coś źle 
zrozumiałem, przepraszam z góry. I chętnie się czegoś nauczę, jeśli coś źle 
zrozumiałem pod względem imion, dat i tym podobnych rzeczy. Ale na pewno nie 
spodziewałem się, że w tych wyborach, które właśnie mieliśmy, Republikanie 
zmiecieją tak czerwoną falę. Po prostu użyję tego terminu, żebyśmy wiedzieli o 
tym z postów Seventeen i tego typu rzeczy, czerwona fala. Nie miałem żadnych 
uprzedzeń, myślę, że mogła nastąpić tak niesamowita zmiana osi czasu. Teraz 
trochę dodałem tam swoje stwierdzenie. Czy uważasz, że nastąpiła pewna zmiana 
osi czasu, ponieważ Sojusz i Boskie Zespoły nam pomogły? Tak, absolutnie. Ja, 
kiedy oś czasu się zmienia, pamiętam historię starej, nawet jeśli to również 
utrudnia zapamiętanie, którą oś czasu pamiętam. Więc wgraj nową oś czasu. Na 
przykład zmiana osi czasu nastąpiła około dwa tygodnie temu. I złapałem to po 
fakcie, może to było wcześniej, ale złapałem to po fakcie, że Saudyjczycy nie są
teraz w Brex. Jestem taki, co? Są w Brex od stycznia. Jak to możliwe, że teraz 
nie są w Brex? Jestem taki, co masz na myśli, mówiąc, że nie są w Brex? Jestem 
trochę zdenerwowany. Dokładnie. Tak, nie, nie są. I ludzie pytają, czy to lepsza
oś czasu czy gorsza? Ja mówię, pozwól mi poczekać trochę i zobaczyć, jak ta oś 



czasu wygląda. Georgia Dream Party w Gruzji, kraju Gruzja, wygrała wybory, a to 
oznaczało, że nie wejdą do UE. Nie wchodzą do UE. To nie jest unia gospodarcza. 
To oznacza rezygnację z suwerenności. I wiesz, to zostało wtedy storpedowane, 
oczywiście, wiesz, Vicky z panią od ciasteczek i tym wszystkim. Ten typ tłumu 
pojawia się po wyborach Georgia Dream i mówi, wiesz, protestuj i zbieraj się na 
placu. I wiesz, na szczęście nie zaczęli rozstawiać namiotów i zostawać 
miesiącami i miesiącami. To się zmniejszyło, ponieważ Georgia Dream Party jest 
całkiem solidna. I to było dla mnie, że oś czasu jest ulepszoną osią czasu. I 
widziałem Trumpa na tej osi czasu w porównaniu do innego, wygrywającego wybory, 
chociaż, jak powiedziałem wcześniej w poprzednich wywiadach, zanim oś czasu się 
zmieniła, było to w 80 procentach powyżej. Nagle skoczyło do 93 procent. I 
mówię, tak, to jest prawie przesądzone. A potem wchodząc w wybory, ludzie mówią,
więc co myślisz o maszynach Dominion? Powiedziano mi, żebym trzymał język za 
zębami w tym momencie, więc nic nie powiedziałem do czasu po wyborach. Ale 
wiesz, tylko dla mojej żony, pomyślała, co myślisz? Mówię, 97 procent teraz na 
osi czasu. To jest prawie przesądzone. Więc jak tylko zobaczyłem, że Pensylwania
zaczyna się robić czerwona, pomyślałem, no tak, zaczyna się. Zaczyna się. 
Zaczyna się Georgia. Tak. Zaczyna się. Wiesz, kolejny stan i kolejny. 
Pomyślałem, no tak, zaczyna się. A potem się nie spodziewałem, bo nie patrzyłem 
na Senat i Kongres, żeby były aż tak czerwone. Więc teraz widzimy, że rząd 
niemiecki, rząd koalicyjny zaczyna się rozpadać. To dla mnie dowód, że ta oś 
czasu oznacza koniec globalnej hegemonii neokonserwatystów w porządku światowym.
I jesteśmy, wiesz, na szczycie BRICS w Kazaniu i wszystkim, co się z tym wiąże, 
ponieważ, jak powiedzieli na tym szczycie, nie chodzi o to, że de-dolaryzujemy 
jako zemstę na świecie zachodnim w Stanach Zjednoczonych. Zmusiliście nas do 
tego. Zabroniliście nam tego używać. Jaki mieliśmy wybór, jak tylko wymyślić coś
innego? I oni rzeczywiście wymyślają coś innego. Więc Trump powiedział, wiesz, 
przed wyborami, wiesz, biegał podczas wieców i innych rzeczy, że to był głupi 
ruch. I wygląda na to, że tak jest. Można to w pewnym stopniu uratować. Nadal 
zamierzają przeprowadzić Operację Sandman, gdy dostaną 100 krajów, bardziej niż 
prawdopodobne, ponieważ czy wierzysz w jej cztery lata, Czy ufasz rządowi 
amerykańskiemu i światu zachodniemu, że nie złamie słowa? Wiesz, Trump jest 
człowiekiem słowa, w przeciwieństwie do każdego innego prezydenta, jakiego 
kiedykolwiek widziałem w swoim życiu. Wydaje się, że w większości przypadków 
dotrzymuje słowa we wszystkim, co powiedział, że zrobi podczas kampanii 
wyborczej. Dotrzymuje tego słowa podczas swojej prezydentury. Więc jeśli 
dotrzyma słowa podczas tej prezydentury, co byłoby dla mnie naprawdę dobre, 
oznacza to o wiele więcej pieniędzy dla, myślę, większości ludzi w mojej grupie 
wiekowej, ponieważ oznacza to brak opodatkowania ubezpieczeń społecznych, być 
może wyeliminowanie federalnego podatku dochodowego. Powiedział, że możliwe jest
przejście na taryfy, tak zaczęły się Stany Zjednoczone. I doszliśmy do punktu, w
którym mieliśmy nadwyżkę, nie deficyt, nadwyżkę. Mieliśmy tyle pieniędzy, że nie
wiedzieliśmy, jak je wydać. Więc starannie opracowany system taryfowy może 
naprawdę dobrze działać w kraju. Nie musisz opodatkowywać swoich ludzi 
wewnętrznie. Kiedy Imperium Rzymskie zaczęło to robić, to był początek ich 
upadku. A potem zobaczyłeś monety kanapkowe, całą tę rzecz, monety pokryte 
niklem, srebrem, miedzią lub innymi materiałami. Więc to był początek ich 
upadku. To nie były klapki na nogi, prawda, Jane? Dokładnie. Więc wiesz, widzimy
to w Stanach Zjednoczonych. Ale Trump mówi, wiesz, że zamierza pompować pompę 
dla niemowląt i wiercić wiertło dla niemowląt. Jeśli przywróci ceny paliw do 
poziomu z ostatniej kadencji, to będzie to jedna trzecia tego, co płacę. Tak, to
dotyczy całego kraju. Wierzę, że tak, ponieważ, wiesz, rodzina mojej żony 
rozciąga się na cały świat. A ona ma dużą rodzinę, delikatnie mówiąc, i w całym 
kraju. I wiem, że są ludzie, wiesz, z całego kraju, którzy do mnie piszą. I wiem
o cenach paliw w ostatniej kadencji Trumpa i teraz. I są one mniej więcej trzy 
razy wyższe. Więc skoro są trzy razy wyższe, to oznacza, że jeśli obniżysz je do
jednej trzeciej, to nie chodzi tylko o to, ile płacisz na stacji benzynowej i 
ile płacisz za ogrzewanie domu lub za używanie piekarnika. Oznacza to, że 
wszystko to idzie na wszystko, co kupujesz, ponieważ wszystko jest dostarczane 
za pomocą tego rodzaju paliw, co oznacza, że wszystko, co kupujesz na budowę 
domu, na konserwację domu, na swoje życie, na materiały, których potrzebujesz do
życia i rzeczy, które robisz na co dzień, wszystko to jest obniżone do jednej 
trzeciej. To znacznie więcej, sprawia, że ludziom jest znacznie łatwiej stać na 
rzeczy. Otrzymywałem e-maile, w których ludzie mówili, wiesz, przez ostatnie 



kilka zim, nadszedł czas, kiedy musieli wybierać między ogrzewaniem domu a 
jedzeniem. Więc, wiesz, jedli mniej i mniej ogrzewali, żeby mogli jakoś 
umiarkować. I to jest okropny wybór, zwłaszcza gdy jest się w moim wieku, 
ponieważ gdy się starzejesz, odkryłem, że kiedyś zastanawiałem się z dziadkami i
teraz wiem, wiesz, lubię 90 stopni. Niektórzy lubią gorąco. Tak. Tak. 70 to dla 
mnie chłodna strona. Temperatura pokojowa. Tak. Jeśli masz 20 lat. Och, 
przechodzimy przez to, co nazwałbym falą wilgotnych upałów w Australii, gdzie 
jestem na wschodnim wybrzeżu. I jest tak wilgotno, że mój przenośny klimatyzator
nawet nie działał prawidłowo, a jeszcze nie nadeszło lato. To wyczerpujące, ale 
myślę, że to może być trochę wytchnienia, szczególnie dla osób, które nie mogły 
sobie pozwolić na energię przez zimę. Ale to jest ważny punkt, od którego można 
zacząć, w tym sensie, że w Australii, na przykład, jak tylko nazwiemy go 
Bidenem, cena paliwa podwoiła się niemal natychmiast. Pamiętam, jak ostatnio 
tankowałem po 90 centów za litr, co trochę różni się od systemu galonowego, 
który, jak wiem, macie. Ale jeśli ktoś chce to obliczyć, proszę bardzo. Ale tak,
było 90 centów za litr, a potem nagle było jak 80 dolarów i tak jest do dziś. 
Więc mam przeczucie, że w styczniu, w zależności od tego, jak szybko rząd się 
uspokoi i wszystkiego innego, cen paliw, prawdopodobnie spodziewałbym się, że 
wszystko spadnie z powrotem do poziomu, jaki był, gdy Trump był ostatnio. Ale po
prostu nie mogłem uwierzyć, jak szybko, jak tylko nowa osoba zajęła tak zwane 
miejsce, jak szybko nagle ceny wszystkiego poszły w górę, w tym inflacja. I 
odkryłem, że główne media tłumiły, jak dużą inflację naprawdę mieliśmy. I 
próbują malować ten obraz, że wszystko idzie świetnie. Tak, wszystko idzie 
świetnie. Mamy dobrego prezydenta/lidera. Wszystko jest w porządku ze światem, 
bla, bla, bla. Tego typu rzeczy, to prawie tak, jakby chcieli namalować obraz 
katastrofy, kiedy chcą, z powodów szyderczych. A druga strona medalu to 
zaprzeczenie. I malowanie obrazu, wszystko naprawdę dobrze się układa. Kiedy w 
rzeczywistości wielu osobom starszym, szczególnie i bezbronnym obywatelom, nie 
wiedzie się najlepiej, musząc wybierać, jak powiedziałeś, między jedzeniem a 
ogrzewaniem, co nigdy nie powinno się zdarzyć. I za jaki wszechświat trzeba 
płacić, żeby żyć na własnej planecie? Pomyśl o tym, jeśli masz problem z 
myśleniem o tym, co tam mówimy. Dlaczego musimy płacić, żeby żyć w świecie, do 
którego jesteśmy suwerenni w oczach Boga? I dosłownie mamy źródło w nas 
wszystkich. I mam nadzieję, że ta transformacja, którą widzimy teraz, jak Trump 
wspomniał w swoim, chyba, drugim przemówieniu inauguracyjnym ostatniej nocy, że 
wkraczamy w złotą erę. Co sądzisz o tych komentarzach Trumpa? Tak. Więc tak, 
pozwól mi, jeśli mogę, tak, mogę iść dalej i udostępnić mój ekran. Więc odnośnie
tego komentarza. To są BRICS News. To wspaniała platforma do śledzenia. Właśnie 
nadeszła wiadomość, Donald Trump wygłosił swoje przemówienie zwycięskie. To 
będzie naprawdę złoty wiek Ameryki. I rzeczywiście, myślę, że to będzie złoty 
wiek. Oznacza to całkowitą zmianę sposobu, w jaki ten kraj, te Stany 
Zjednoczone, są zarządzane. To całkowita przebudowa i przeróbka. Jest wiele 
zmian, które przynoszą te wybory. Więc Ariel z Proletario 1 umieścił ten post na
X. X to jedyne miejsce, w którym faktycznie jest. Więc Proletario 1, bardzo 
dobrze poinformowany młody człowiek. W tych wyborach będziemy mieć, to nie tylko
zwycięstwo Trumpa, zwycięstwo ACL, zwycięstwo Donara, zwycięstwo republiki, 
zwycięstwo fluoru. I już, podzielę się tutaj czymś innym na temat fluoryzacji z 
X. A dodatkowo oznacza to zwycięstwo podatkowe. I już o tym mówiłem. I 
zwycięstwo imigracyjne, ponieważ nie wiem, jak Harris mógł wygrać. Przyjeżdżała 
jako urzędująca, ale tak naprawdę nie będąc urzędującą. Zamach na Bidena, żeby 
nie mógł kandydować, ale nie wyrzucili go całkowicie. Powinni, gdyby mieli 
trochę rozumu. Film jest tak napisany, myślę, że tak to wygląda, że kandydowała 
jako urzędująca i zapytała w Fox News, co zrobi inaczej. Tak naprawdę nic nie 
odpowiada. Więc ona mówi, nie odpowiadaj na nic. Po prostu unikaj pytania. Puste
naczynia wydają najwięcej dźwięku, prawda? Tak. Jak totalna idiotka. A kiedy 
Trump został zapytany o pewne rzeczy, miał odpowiedzi. A kiedy ona pyta o pewne 
rzeczy, ona po prostu chichocze. To jest takie, o mój Boże. Plus otwarta 
granica. Więc pierwsze wybory, widzę, że głównym pytaniem i właściwie jedynym 
pytaniem była gospodarka. A ludzie głosują na swój portfel. Jeśli masz problemy 
z wiązaniem końca z końcem, chcesz, żeby ktoś miał tam, gdzie nie musisz się 
zmagać, jak powiedziałeś, żeby żyć na tej planecie. I tak używam, jeśli 
spojrzysz na Obamę, potem spojrzysz na Trumpa, potem spojrzysz na reżim Bidena, 
a potem spojrzysz na nadchodzącego Trumpa. Moglibyśmy zrobić tak jak 
optometrysta, kiedy idziesz do okulisty. Lepiej tak lub lepiej tak. Lepiej tak 



lub lepiej jak Obama lub lepiej jak Trump. Lepiej jak Kamala Harris i Biden lub 
lepiej jak Trump i JD Vance. Możesz to zrobić. Tak, to jest naprawdę, naprawdę 
oczywiste. I zwycięstwo w sprawie imigracji, zwycięstwo w sprawie handlu ludźmi,
patriota graniczny, wolność, mały biznes, wolność słowa. Chłopie, to jest 
widoczne praktycznie wszędzie. O, tak. Mam na myśli, że w Wielkiej Brytanii 
faktycznie aresztują. Widziałem starszą panią aresztowaną z ulicy z powodu 
czegoś, co opublikowała w mediach społecznościowych. O mój Boże. Organy 
ścigania, Bliski Wschód, rodzina, wojsko, Druga Poprawka. To też jest ogromne. 
Wiejska Ameryka, konserwatywne wartości, prawa rodzicielskie, wolność religijna.
I od razu o tym porozmawiam. Regulować deregulację. I już o tym też porozmawiam.
I wolność opieki zdrowotnej, wolność opieki zdrowotnej, w przeciwieństwie do 
Obamacare, odpowiedzialność mediów, wybór szkoły, duma narodowa, zwycięstwo 
jedności itd. Więc przejdźmy do części tego, jak myślę, nie części powodu, dla 
którego Pensylwania stała się czerwona. Ponad sto osiemdziesiąt tysięcy, 
powiedziałem mu liczbę, myślę, że to było osiemdziesiąt sześć tysięcy Amiszów, 
którzy po raz pierwszy zagłosowali. I wyszli i zagłosowali, i mieli wiele 
zachęt, żeby to zrobić. Więc pozwólcie mi po prostu się zagłębić, zagłębić się w
coś tutaj. Więc to jest pierwszy raz, kiedy Amisze zarejestrowali swoje 
nazwisko, żeby zacząć i faktycznie poszli głosować w wyborach, prawda? Tak. I 
wiesz, ludzie mówili, i całkowicie się zgadzam, że to jak końce we Władcy 
Pierścieni wychodzące z lasu. Amisze wyszli głosować i to dzięki jednemu 
człowiekowi, który się zmobilizował i przeszedł cały kraj Amiszów, zapisał ich i
powiedział im, co się dzieje. I wprowadzili swoje produkty na rynek, faktycznie 
zdelegalizowali niektórych rolników. Wiedzą, że nie pójdą do FDA, wiesz, nie 
przyjdą i nie zabiorą im tego, nie pozwolą im i tak dalej. Więc RFK już o tym 
mówi. To naprawdę niesamowite. Więc wiesz, odnośnie tej polityki dla ludzi, 
która jest dla mnie ogromna. Teraz możesz wpłynąć na politykę Change America, 
RFK Jr. dla ludzi. To bezpośrednia linia. To jest na Wall Street, Małpy na X. 
Pokażę ci, jak to działa. Więc możesz, wiesz, proponować ustawy i głosować nad 
niektórymi i jak pojedyncze ustawy dla Kongresu, limity kadencji dla senatorów i
przedstawicieli. Jest też jeden, zgadzam się, nie mój ulubiony zakaz dotyczący 
barwników do twarzy. Powiedziałbym, że olej rzepakowy jest moim ulubionym, jeśli
chodzi o zakaz żywności. Jest kilka innych, które są naprawdę niesamowite. Więc 
to jest ta pani tutaj, która mówi o polityce dla ludzi. Pozwól mi tylko trochę 
tego puścić, jest naprawdę doskonałe. Tak, nie ma problemu. Odtwórz tyle klipów,
ile chcesz. Uwielbiam to. Tak. RFK Jr. właśnie zaczął jedną z najbardziej 
amerykańskich rzeczy, jakie kiedykolwiek widziałem. Jest taka fajna. Nazywa się 
polityka dla ludzi i jest bezpośrednią linią do zespołu Trumpa, gdzie Amerykanie
mogą iść i proponować pewne polityki, które ich zdaniem byłyby korzystne dla 
narodu amerykańskiego. A potem Amerykanie mogą nad tym głosować. Pokażę ci, jak 
to działa. Więc wchodzisz na stronę internetową, rejestrujesz się na konto, a 
następnie możesz zacząć proponować ustawy i głosować nad niektórymi, jak 
pojedyncze ustawy dla Kongresu, limity kadencji dla senatorów i przedstawicieli.
Jest też jeden z moich ulubionych zakazów sztucznych barwników spożywczych. Jest
kilka innych poniżej, które uważam za naprawdę fajne ubezpieczenie dla 
holistycznego zdrowia. Zakaz reklam leków w telewizji. Możesz też przejść na 
lewo i przejść do różnych kategorii. Kliknąłem na zdrowie i wtedy możesz znaleźć
wszystkie różne kategorie dotyczące zdrowia i możesz głosować, a także 
proponować, nawet nie będąc. Więc dla mnie to naprawdę niesamowite. I 
oczywiście, RFK jest jednym z tych, których popiera, jest pozbycie się fluoru z 
zaopatrzenia w wodę Stanów Zjednoczonych w wielu krajach w Europie, a także w 
Rosji. To już dawno zrobione. Chciałbym również w Rosji. Mają zakaz GMO. Mam 
nadzieję, że to też tam pójdzie. Tak więc wiele zmian już się dzieje, a on nawet
nie jest w środku. Więc w porządku, idź, idź. Wiesz, to tak, jakbyś słyszał, 
wróg mojego wroga jest moim przyjacielem. Tak, jest moim przyjacielem. Wróg 
mojego wroga jest moim prezydentem. Więc mam wiele nadziei, wiesz, mam. Myślę, 
że to wielka, ogromna sprawa, że to się dzieje i ludzie odzyskują swój głos. I 
to nadchodzi. Odzyskujemy nasz głos. Mówią też, tak jak on w swojej pierwszej 
kadencji, wiesz, mnóstwo przepisów za każdym razem, gdy uchwalono nowy, dwa lub 
więcej. Było ich więcej. Było około czterech na przepis w jego ostatniej 
kadencji, gdy uchwalono nowy przepis. Wyeliminowali około czterech starych, 
które są jednymi z tych ogromnych. Mam na myśli po prostu cholernie ogromne 
przepisy, tysiące stron na pozycję. To jest na przepis. Więc wyrzucili mnóstwo 
ogromnych ilości przepisów. Więc to jest wspaniała rzecz, że to, co widzimy i 



tak się dzieje. Więc kiedy mówisz o przepisach, wspominasz o uchylonym projekcie
ustawy Sądu Najwyższego, który miał miejsce, myślę, około trzy miesiące temu? 
Nigdy nie pamiętam jego nazwy, gdzie zasadniczo zabrania organom rządowym, 
cytuję, wymyślania ustawodawstwa i ram prawnych. Pamiętasz, jak się to nazywało?
Mówisz o ustawie Chevron? To ta. Ustawa Chevron. Czy to właśnie masz na myśli, 
jeśli chodzi o ustawodawstwo, które już zostało cofnięte? Nie, ale to jest 
naprawdę dobre, ponieważ oznacza, że duże korporacje nie będą głównymi 
konsultantami w zakresie praw i regulacji. I sprawią, że ich eksperci naukowi, 
tacy jak klimatyczny, zielony, klimatyczny przekręt, wiesz, to podchwycą. Nie 
wiem, czy on mnie śledzi, czy co. To tak, jakbym nie wiedział, czy jestem 
pierwszy. Ale powiedziałem, że zielony, nowy klimatyczny przekręt, klimatyczny 
przekręt. I teraz używam nowego terminu, który brzmi: to nie jest globalna 
zmiana klimatu. To neokonserwatywna, globalistyczna zmiana klimatu. Dokładnie 
tak. Dokładnie. Wiesz, więc obalenie Chevron jest ogromne. I wiesz, mam ten film
z X2 na Ariel. To jest zabawne. Wiesz, widzieliśmy tam w widoku, że mają 
załamanie z Trumpem, wiesz, rozumieją to. I tak pocieszasz swoich liberalnych 
przyjaciół. I to jest tak, że musisz być naprawdę ostrożny. Są niestabilne. Mogą
eksplodować. Więc po prostu, wiesz, uciekaj. Tak. Więc możemy przejść do samego 
linku. Oto on. Pewnie. Są tam. Będzie dobrze. Tak, plecak z dziesięciostopowym 
kijem, jest potrzebny. Nigdy nie wiadomo. Mogą cię trzasnąć i ugryźć. I nie 
podniosłem tego przed kimś. Wysłałem to do zespołu i ktoś, zespół BFS, ktoś to 
dostał. Spójrz na kolory na miotle. Niebieski i żółty. Ukraina. O, tak. Więc 
pocieszanie ich miotłą z Ukrainy. To jest w porządku. Ukraina. Pomyśl o 
Ukrainie. Oczywiście, oni też będą wiedzieć, na czym zatrzyma się Trump. Więc to
jest tak, o, musisz się śmiać. Musisz się śmiać z tego, co dzieje się na 
świecie. O, tak. Wirtualna sygnalizacja wymknęła się spod kontroli, podobnie jak
wydatki, a także mózgi tych, którzy są w fabryce marzeń tego niesamowitego i 
powiem niesamowitego w negatywnym sensie, niesamowitych zielonych rozwiązań, 
które wdrażają. Prawie tak, jakby kręcili wirującym kołem i wybierali, co 
wprowadzą jako następne. Twoja kolej. Więc wiesz, mówiąc o załamaniu się widoku,
szaleństwie tego, jak oni to mówią ponownie na antenie, Politaria 1 na X. Pozwól
mi odtworzyć krótki klip, ponieważ Mandus, to uosabiało nielogiczność i 
szaleństwo ich retoryki. Jestem zaskoczona wynikami, ale nie jestem zaskoczona 
jako kobieta kolorowa. Miałam taką nadzieję, że kobieta o mieszanej rasie 
poślubiła Żyda. Jak to ma się do tego, jak ktoś będzie rządził rządem? 
Najbardziej wpływowy, nie powiem potężny, już nie jesteśmy tacy, ale najbardziej
wpływowy poza rządem Rosji na ziemi. Ma to związek z twoją płcią i twoją 
religią. Tak, musi tak być, jak zapytano ją o jej politykę graniczną i nie 
odpowiedziała na pytanie w Fox News. To ma związek z tym, jak prowadzisz sprawy.
I faktycznie to zrobiłem, kiedy robiłem swoje głosowanie, poszedłem i 
sprawdziłem każdą osobę, każdy Sąd Najwyższy w Kolorado. Dla tych, którzy tam 
byli, jeśli zwracaliście uwagę, Kolorado usunęło Trumpa z karty do głosowania na
jakiś czas, dopóki Sąd Najwyższy nie przeszedł. Więc dokonał takiego wyboru. 
Jeśli sprawdzisz, gdzie jesteś w stanie, w którym to zrobili, dowiedz się, kto 
zrobił tamto. I potem nie wprowadzaj tych ludzi z powrotem. Więc w różnych 
stanach są różne sposoby, aby to zapisać. Kiedy dowiadujesz się rzeczy, które ci
się nie podobają, jakiś senator lub kongresmen głosował w określony sposób, 
zapisz te informacje, zrób małą skrzynkę do głosowania lub coś w tym stylu, w 
której trzymasz swoje głosy na to, na kogo nie będziesz głosować i na kogo 
będziesz głosować ponownie. Albo proponują ustawę o marihuanie rekreacyjnej, jak
na Florydzie, i to nie przeszło. A gdybyś był w Kolorado i zobaczył, jak ludzie 
jeżdżą pod wpływem marihuany, wiedziałbyś dlaczego. Również udając się do 
różnych stanów, gdzie obowiązują takie prawa, a następnie porównując je z 
lepszymi, takimi jak te lub lepszymi, takimi jak te. To sposób, aby pomóc wam 
wszystkim głosować, przekazać te informacje. Wracając do tego. Mógłby zostać 
wybrany na prezydenta tego kraju. I myślę, że to nie miało nic wspólnego z 
polityką. Myślę, że to było referendum kulturowej niechęci w tym kraju. Widzisz,
jak mówią ci, jak myśleć? To nie miało nic wspólnego z polityką. To miało 
wszystko wspólnego z polityką. O, super. O, nie. Oni po prostu klaszczą jak... 
Super za bycie rasistą i seksistą. Super. To, co ona tam powiedziała, to tak, 
nie było żadnej polityki, ponieważ lewica jej nie przedstawiła. Tak, to dobry 
punkt. Masz rację. Nie chodzi o politykę, ponieważ oni jej tak naprawdę nie 
mają. Wszystko, co robią, to projekcja. Tak. 100%. 100%. I to wszystko, co 
widzieliśmy, myślę, że można powiedzieć, z demonicznej strony życia w tym 



sensie. To zawsze projekcja oskarżająca cię o to, co robią. I my już wiemy te 
rzeczy, oczywiście. Ale po prostu uważam to za niesamowite w tych wyborach. Oni 
naprawdę otwarcie przyznają, że nie mają żadnej polityki, od której mogliby 
zacząć. I co uważam za naprawdę dziwne, to to, że odkryłem, że media były tym 
razem dość łagodne w odniesieniu do wyborów. Tak. I wychodzą do lasu, biją kijem
o ziemię. I widzieliśmy załamanie w Hollywood. I człowieku, teraz mogę sobie 
wyobrazić, że w drugiej kadencji prawdopodobnie chcą wyprowadzić się z kraju, 
ponieważ myślę, że wiedzą, co ich czeka. Dokładnie. A jeśli są zabawni, to i tak
trzymali ich w ślepocie. To jest ich tożsamość polityczna. To jest ich tożsamość
polityczna. Dokładnie. A jeśli są zabawni, to i tak trzymali ich w ślepocie. To 
jest ich skłonność polityczna, gdzie są tak oburzeni. To tak, jakbyśmy 
opuszczali Amerykę. Słyszałem wiele takich zapowiedzi. I mam tę wiadomość dla 
celebrytów, na wypadek gdybyście to usłyszeli. A w takim razie, cześć, jak się 
masz? Tak, nie pozwól, żeby drzwi uderzyły cię w tyłek, gdy wychodzisz. Wynoś 
się stąd. Jeśli chcesz opuścić Amerykę z powodu zwycięstwa Trumpa w wyborach, 
cóż, żegnaj. Zamiast wirtualnie sygnalizować, zrób to. No dalej. Wolna wola. 
Tak, dokładnie tak czuję. Nie podoba ci się tutaj? Idź gdzie indziej. Tak, to 
prawda. Jedź do kraju trzeciego świata i spróbuj istnieć tak, jak żyjesz 
dzisiaj. Baw się dobrze. Żegnaj. Tak, jedź na Ukrainę. Tak, jasne. Trump 
powiedział to Liz Cheney i tym ludziom, którzy są podżegaczami wojennymi, i 
mówią, że zamiast tego umieściłby prezentera wiadomości, który powiedział, że 
Trump powiedział, że zamierza ich rozstrzelać. To nie to, co powiedział. 
Powiedział, że są tak chętni do wojny i popierają wszystkie te wojny. Co 
powiecie na to, żeby wzięli broń i pojechali w miejsca, w których inwestują 
miliardy, jak Ukraina czy Bliski Wschód w Gazie? Pojechali w te miejsca. Jeśli 
tak bardzo zależy wam na walce, to dlaczego nie wyślecie tam swoich dzieci i nie
będziecie im towarzyszyć? Jeśli wam się tu nie podoba i nie podoba wam się to, 
ale chcecie prowadzić wszystkie te wojny, to dlaczego tam nie pojedziecie? 
Mieliśmy już poprzednią kadencję Trumpa, Rosję, Rosję, Rosję. Nie wiem, czy to 
prawda. Również w Proletariacie Pierwszym wygląda na to, że to może nie być 
prawda, ale myślę, że to prowadzi do tego, co będzie prawdą. Nie wiem, czy to 
naprawdę pochodzi z Washington Post, który Ariel tutaj zamieścił. Tak czy 
inaczej, czuję, że jest coś podejrzanego w tym, jak bardzo Demokraci byli 
skłonni pozwolić Trumpowi wygrać bez walki i stawiania mu oporu. To prawie tak, 
jakby mieli już plan, aby nie zatwierdzić głosowania college'ów. Co o tym 
myślisz? Albo może najpierw odtwórz klip, ale chętnie do niego wrócę przed lub 
po. Tak, więc to czytasz. Zastanawiam się, czy to prawda, czy oni naprawdę tak 
źle piszą? Elektorat Trumpa składa się z białych suprematystów, którzy są czarni
i Latynosi. Co? Co? Są wyraźnym i obecnym negacjonistą. Masz na myśli 
zagrożenie? Negacjonistą dla całego świata. Czy oni nie mają osoby, redaktora, 
który przeczyta to, co publikują? Dlatego zastanawiam się, czy to jest... Nie, 
ich pycha temu zapobiega. Tak. Kobiety praktycznie błagające, żeby zagrać w 
Opowieści podręcznej, serialu, którego żaden konserwatysta nigdy nie oglądał ani
nie obchodził go gówno, co może być celowe, są również zagrożeniem. Nikt nie 
powinien mieć prawa głosu w sprawie obaw dotyczących gospodarki, 
niekontrolowanej imigracji, wzrostu przestępczości, benzyny lub artykułów 
spożywczych. Nikt nie powinien mieć prawa głosu w sprawie tych obaw. Na co 
głosujesz? Na co powiedzieli w widoku? Tak, dokładnie tak. Demokracja to błąd. 
Czy to jest wstępny post tego, na co czekamy, czy to prawda? Nie wiem, czy to 
prawda, ale wygląda na to, że zmierza w tym kierunku. Można odwrócić 
wyszukiwanie obrazu tego zdjęcia. Byłbym zainteresowany, gdyby ktoś mógł 
odwrócić obraz i sprawdzić, czy naprawdę zostało opublikowane w WAPO w tak złej 
formie. O mój Boże. Trochę w to wątpię, ale jednocześnie widzę kilka ogromnych 
błędów ortograficznych w lewicowych mediach. Tutaj, na news.com.au, powiem słowo
rzekomo, zawsze rzekomo widzę błędy ortograficzne przez cały czas, a także 
wielkie błędy, takie jak błędy ortograficzne na poziomie przedszkola. I to, co 
mówiłem wcześniej, jest prawie tak, jakby ich pycha nie pozwalała na sprawdzanie
pisowni. Tak, więc przepraszam, że ci przerywam. Włączałem wideo. To jest na X 
dla większej liczby osób. Kolejna naprawdę doskonała platforma na X o tym, jak 
ludzie mówią o tym, co się tutaj dzieje. Myślę, że to było w 2020 roku. Co o tym
myślisz? Tak więc, wyrzuć swoje uczucia, rozwiąż je. Wyjdź do lasu i uderzaj 
kijami w ziemię, krzycz i wrzeszcz. Z pozytywnej strony, z pozytywną stroną, 
przynajmniej są uziemieni, wychodząc na łono natury. Lubię być na łonie natury, 
wiesz. Po prostu nie krzyczeć. Tak. Tak. Niech kojoty wyją, wilki i kojoty wyją,



a niedźwiedzie i lwy ryczą i tak dalej. Jasne. Wydamy jedno wycie. Hura! Tak, to
bardziej pasuje. Dziękuję. Miałeś dobry tydzień. Absolutnie. Tak więc, jak 
powiedział Elon Musk i inne platformy, jak prawdziwy mroczny sędzia, myślę, że 
powód, dla którego to widzieliśmy, jest tutaj poprawnie podany. Czerwona fala 
była zbyt duża, aby ją ustawić. Było ich tak wiele, że próbowali to ustawić, a 
następnie Gwardia Narodowa została wycofana w różnych obszarach. Widziałem memy,
które mi wysłano, albo nie memy, ale filmy, w których ludzie otwierali płonące 
urny wyborcze, i nie wyglądało to tak, jakby próbowali zgasić płonące głosy, 
ponieważ rozkładali je, aby mieć dostęp do powietrza. Jeśli naprawdę próbujesz 
je zgasić, to czym je wyciągasz ze urny, jak zgasić płomienie, gdy je wyciągasz,
albo jeszcze lepiej, w urnie, po prostu spryskaj tam gaśnicą, i nadal możesz 
przeczytać większość z nich, ponieważ są zadrukowane, a wtedy będziesz w stanie 
faktycznie mieć karty do głosowania, które wystarczą, aby zobaczyć głosy w 
większości przypadków. Więc tak właśnie się wydawało, wiem, że to faktycznie się
wydarzyło. Wracam do ciebie, Matt. Tak, więc myślę, że to bardzo ważny punkt. Po
raz pierwszy w historii społeczeństwo widzi, jak to się dzieje w czasie 
rzeczywistym, oszustwa wyborcze, i faktycznie są świadkami i widzą, jak ten akt 
ma miejsce, a media społecznościowe i wszystko inne, a zwłaszcza fakt, że bardzo
ważną częścią pokoju wojennego jest cały sojusz posiadający X poprzez Elona 
Muska lub kogokolwiek, kto gra dziś Elona Muska. Wygląda na to, że to 
zamaskowana osoba, to tylko moja opinia, ale nie wygląda na to, że to oryginalny
Elon, którego znaliśmy, wiedząc, że oryginalny Elon był w rzeczywistości dość 
zły ze złej rodziny krwi. Ale marka Elon z pewnością wykonuje wspaniałą pracę, 
pozwalając na oglądanie i widzenie prawdy, bez względu na szalone ustawodawstwo 
krajów G7, w tym mojego. I to jest z pewnością znamienne, ciekawe jest widzieć, 
jak te szalone przepisy są uchwalane w środku nocy lub gdy wszyscy są 
rozproszeni tymi naprawdę przerażającymi, szalonymi planami uciszania, 
tłumienia, wolności słowa i wszystkiego innego, ale jednocześnie wydaje się, że 
jest to po to, aby nam pokazać i mieć wybór tego, czego nie preferujemy. W ten 
sposób możemy wszyscy komunikować się z serca. Zasadniczo czuję, że popycha nas 
to do podjęcia decyzji w odniesieniu do wszystkich tam, czy wiedzą o tym, czy 
nie, czy jest to dla nich świadome, czy nie, że tego nie preferujemy. Nie 
wyrażam zgody. To prawie jak duchowy krzyk. I dotarliśmy do tego, myślę, momentu
przepaści, w którym ludzie nie mogli już sobie pozwolić na swój sposób życia. I 
to był sam kraniec. I prawdopodobnie nie byłoby to możliwe do odzyskania, gdyby 
pozwolono Demokratom zasadniczo wygrać te wybory, co, na szczęście, jest 
sprawiedliwe i zawsze tak jest z boskim źródłem, które znajduję, a Bóg lub 
boskie źródło to Bóg. Ale sposób, w jaki nagle linie czasowe się zmieniają i 
dywan zmienia się pod twoimi stopami, a potem patrzysz w dół i myślisz: o, jest 
zupełnie nowy dywan. To prawie tak, jakbyś dotarł do momentu, w którym wszystko 
wygląda naprawdę strasznie. Nagle ci ludzie zostają wyrzuceni z polityki lub 
nagle wszystko jest inne. Nagle Republikanie wygrywają te kluczowe wybory. 
Chciałbym usłyszeć twoje przemyślenia na temat duchowej strony tego, co twoim 
zdaniem się wydarzyło. I może, jak sądzę, twój ogólny konsensus co do tego, jak 
czujesz, że ludzie postrzegają to, co się dzieje, niezależnie od tego, czy są 
przebudzeni, czy nie. Tak, cieszę się, że o to zapytałeś, Matt, ponieważ widzę 
to przede wszystkim jako wojnę między złem a Bogiem, wiesz, złym satanistą a 
Bogiem. Więc wiesz, patrzymy na przykład tutaj, na Kamala, ona może wrócić do 
Bengazi. On może wrócić do Bengazi teraz. Tak, to prawda. Urodził się w Bengazi.
Jest przemytnikiem kości. Tak, urodzony, jak sądzę, jako mężczyzna, Kamal 
Harous, chyba tak się nazywa. I o ile wiem, do tej pory nie skontaktował się z 
Trumpem, aby złożyć gratulacje, skapitulować lub cokolwiek. A potem wiemy z 
poprzedniej kampanii, podczas jej, jego, jej, jego, cokolwiek to jest, wiesz, 
rzekomo, podczas tej kampanii na jednym z wieców, ona faktycznie, albo on 
faktycznie, albo cokolwiek to jest, powiem po prostu, że ona, ponieważ tak 
wierzy świat, przyszła, wyszła i powiedziała, że jesteś na złym wiecu. Tak, to 
prawda. Wierzący w Boga, prawda? Tak. Więc dla mnie, wiesz, jako osoby 
kochającej Boga i Chrystusa, jest to głęboki post autorstwa Freedom is not free.
Psalm 14, jeden, głupi powiedział w swoim sercu, nie ma Boga. I słyszałem to 
wiele razy. Wiem, że jest. Są zepsuci. Dokonywali obrzydliwych uczynków. Nie ma 
nikogo, kto by czynił dobro. A ten wielki jest Mateusza 10 33, ale kto się mnie 
zaprze przed ludźmi, tego zaprę się i Ja przed moim Ojcem, który jest w niebie. 
Jesteś na złym zgromadzeniu. Więc tak, masz. Więc wróćmy do całej tej sprawy. 
Masz tego byłego ambasadora w Nowym Jorku, byłego ambasadora Watykanu, USA 



nazywa Harrisa piekielnym potworem, który słucha szatana. To jest to, kim jest 
ten były ambasador Watykanu w USA, nazywany Harrisem. I to jest w New York Post.
To właśnie to pokazuje. Zauważ, jak powoli wślizgują się w satanistyczną rozmowę
do mediów. Pomyślałem, że po prostu to zauważę. Rzeczywiście. Więc dla mnie to 
pokazuje, jak powiedziałeś, że to jest wojna między dobrem a złem. I są bardzo 
niezadowoleni, ponieważ wiedzą, że ich czas dobiega końca. I widzimy, że cegły 
rosną tam, gdzie jest to wielostronna unia gospodarcza. Ale ma pewne role w tej 
unii, wiesz, zasadniczo szanujesz prawo innych krajów do rządzenia w swoim 
kraju. Podobnie jak w przypadku Georgia Dream, typowy tłum grupy CIA pojawia 
się, ponieważ grupa, która nie popiera wejścia do UE, wygrała. I teraz nagle 
pojawiają się wszyscy ci ludzie, tak jak podczas zamachu stanu na Majdanie w 
2014 roku na Ukrainie. Znów to samo. Ale teraz nie bierze. Tamto nie brało. 
Dlaczego nie bierze? To samo z rządem koalicyjnym w Niemczech, który rozpada się
sam w sobie w procesie, dlaczego tak się dzieje? Ponieważ ludzie zdali sobie 
sprawę, że mają głos. Nie chodzi o to, żeby rząd to naprawił teraz. Chodzi o to,
żebyśmy to naprawili. Mamy władzę. Jesteśmy ludźmi. Dlatego tak bardzo podniecił
mnie ten post RFK, pani, która to wyjaśniła, że mamy głos. Masz więcej niż głos.
Masz władzę, żeby zmienić świat w sobie, w swojej wizji i zdolnościach 
wizualizacyjnych, w swoich modlitwach. Modlitwy zostają wysłuchane. Pozostajesz 
w modlitwie i modlisz się i modlisz i modlisz się. Tak jak ja od 1990 roku. 
Kiedy pierwszy raz wypuściłem te wszystkie rzeczy, prawie nikt nie wiedział, o 
czym mówię. Patrzyli na mnie i dosłownie mówili, że zwariowałem. A teraz jest 
powszechnie wiadome, że ostatnio na platformie zrobiliśmy zrzuty i cegły 
Decodede. Ludzie tak naprawdę o tym nie wiedzą, ale wszystkie te informacje tam 
są. Umieściliśmy to na naszym Rumble i na stronie internetowej. I tak, gdy 
wcześniej te informacje się pojawiły, nikt nawet na nie nie spojrzał. Teraz jest
wiele opinii na ten temat. I dostaję e-maile i pytania, ludzie chcą zrozumieć. O
to właśnie chodzi. Ludzie teraz chcą zrozumieć. Wcześniej po prostu powiedzieli,
jakbym miał własną rodzinę, moja jedyna siostra położyła mi rękę na twarzy i 
powiedziała, że nie mówimy o TDS, prawda? Wspomniałem Trumpa, jego zacofana 
benzyna kosztowała prawie dolara za galon. Powiedziałem, że nie mówimy o tym. I 
byłem przy dystrybutorze, a jakiś facet powiedział, wow, benzyna kosztuje prawie
dolara. Powiedziałem, dzięki Trump. Podniósł wąż, zaczął zbliżać się do wyspy, 
przeklinając mnie. Wow. Okej, zaczynamy. Więc moja żona zobaczyła lusterko 
boczne. Rozciągam się. Zauważa, że nagle się rozciągam. O nie, szykuje się do 
biegu. Rozciąga nogi, ramiona, plecy i szyję. Nic nie mówię, po prostu się 
rozciągam. I tak wyszła, bo zamierza zrobić krzywdę temu facetowi. Mówi, proszę 
pana, proszę pana, musi się pan uspokoić. Cóż, jestem amerykańskim weteranem. I 
ona mówi, my oboje też. Wiecie, trzeba uszanować czyjeś prawo do mówienia. 
Jesteśmy w kraju, w którym wolność słowa jest poprawką do Konstytucji. Jeśli się
nie zgadzasz, to nie powstrzymuje to drugiej osoby. Dokładnie tak. Dokładnie 
tak. Tak, Konstytucja zostałaby napisana, gdyby nie było wolności słowa do 
wprowadzania poprawek, prawda? Tak, absolutnie. Więc wiesz, widzę to jako wojnę 
dobra ze złem. I jest to dla mnie oczywiste, wiesz, ludzie nie, wiele osób 
wyszło i powiedziało, że nie wierzą w istnienie sojuszu. Ale muszę się nie 
zgodzić, ponieważ widząc, co dzieje się na całym świecie, na przykład, jak Elon 
kupuje X, i wywiady Joe Rogana z Elonem i Trumpem, a Joe Rogan mówi, mówi 
Elonowi, dziękuję za zakup X, aby, wiesz, ludzie mieli platformę wolności słowa.
Mamy Rumble, gdzie w większości jest wolność słowa. Mój film z pierwszym nowym 
głupim Decodede aktualizującym wszystko, co zrobiłem, wprowadzenie z dr. Salą na
jego YouTube, ostrzegałem go, jeśli to tam umieścisz, twój YouTube otrzyma 
ostrzeżenie, jeśli nie zostanie całkowicie wyłączony. Został wyłączony. I 
powiedział, że za niepodtrzymywanie ich polityki, to było nękanie i coś w tym 
stylu. I wszystko, co mówi, to o głupcach i jak są stworzeni i gdzie są i 
nękanie czego, kogo, jak, gdzie. To właśnie miał zamiar zrobić. To samo 
wiercenie? Tak. Mam na myśli, on nawet, my nie, wczoraj przeprowadziłem wywiad z
moim drugim, głęboko podziemnym wstępem, częścią pierwszą. Przebrnęliśmy tylko 
przez jedną trzecią. Ale on jest taki, powiedziałem, wiesz, żeby teraz wrzucić 
to tylko na Rumble lub, lub Patreon lub Odyssey lub coś takiego lub Bintu i nie 
wrzucać tego na YouTube. I mam nadzieję, że Elon kupi YouTube i wrzuci ogromną 
liczbę filmów, które tam są, które zostały ściągnięte ze wszystkich osób 
donoszących o prawdziwości i wszystkiego, w tym skąd pochodzę, B2T i wszystkich 
tych ludzi osobiście W i wrzuci wszystko z powrotem, ponieważ na tym polega 
wolność słowa. To nie znaczy, że mówią, że rząd Stanów Zjednoczonych w czasach 



reżimu Bidena wkrótce się zamknie. Dzięki Bogu. Dziękuję, panie. Dziękuję, panie
Boże, panie. Więc tak, to dezinformacja, nawet jeśli jest prawdziwa, ponieważ to
nie jest narracja rządu. To jest definicja dyktatury, gdzie cokolwiek mówią jest
dozwolone, cokolwiek nie jest tym, co mówią lub jest sprzeczne z tym, co mówią, 
cenzurują to. Tak. W Australii i Queenslandzie uchwalono przepisy, nie wolno 
nawet krytykować rządu i grozi więzienie. Po prostu wrzuć to tam. To jest 
rzeczywistość, w jakiej znajdują się rzeczy w filmie, cytuję. Ale z pewnością 
pokazuje ludziom z różnych środowisk, jak przerażający i tyrański jest rząd i 
jak nie ma na sercu twojego najlepszego interesu. I to, co powiedziałeś, jest 
również kluczowe, aktywacja Boga w nas, gdy uzyskujemy dostęp do energii naszego
serca. Zawsze o tym mówię, ponieważ jest to najważniejsza, a jednocześnie prosta
część tego, jak można znaleźć spokój w chaotycznym świecie. To naprawdę 
zakotwiczenie w środku. A jeśli masz połączenie z Bogiem, boskim źródłem, 
jakkolwiek to się nazywa, będziesz miał łatwe życie, ponieważ rzeczy pojawią się
dla ciebie. Rozmawialiśmy o tym ostatnim wywiadzie około pół roku temu, mówiąc o
tym, jak rzeczy się pojawiają, gdy idziesz w zgodzie z Bogiem, co oznacza, że 
idziesz razem z Bogiem w swoim sercu. Rzeczy się wydarzą. Nie musisz się martwić
o nic. Znajdziesz i Bóg zapewni ci to, czego potrzebujesz, niekoniecznie to, 
czego chcesz. I myślę, że wiele osób zostało aktywowanych przez fioletowy 
płomień. Nie wiem, dlaczego to przyszło mi do głowy, ale po prostu się z tym 
pogodzę. Tam, gdzie serce jest na nowo rozpalane, a połączenie z Bogiem, czy 
ludzie o tym wiedzą, czy nie, z pewnością staje się silniejsze, gdy przechodzimy
przez proces przebudzenia/Wniebowstąpienia, który dla mnie Wniebowstąpienie jest
czymś, co dzieje się w nas i możemy żyć życiem 5D już dziś. I to dzięki temu, że
nie martwimy się o konstrukcje tego, co jest w naszym życiu 3D. I słyszałem to 
od wielu osób i naprawdę, naprawdę czuję się podniesiony na duchu, gdy słyszę, 
jak ci ludzie mówią: kocham to, co robię. Gotuję z serca. Ktoś powiedział mi 
ostatnio, kiedy jadłem w restauracji na świeżym powietrzu, że to jest 
najpiękniejsza rzecz. Wiele osób nawiązuje z tym kontakt i to jest inspirujące. 
Zdecydowanie czuję, że ludzie są w ten sposób reaktywowani. I zawsze to mówię. 
Jeśli diabeł może opętać ludzi swoimi sługami i duchami, czy Bóg nie może zrobić
tego samego i opętać złych ludzi? Więc nagle mają więcej sumienia. Nagle się 
ujawniają. Nagle mówią o swoich planach. Nagle mogą nawet mieć wystarczająco 
dużo świadomości, aby powiedzieć, bardzo mi przykro z powodu tego, co zrobiłem. 
Co o tym myślisz? Chyba na podstawie tego, co właśnie powiedziałem. Tak. Więc 
wiesz, w twoim komentarzu Wniebowstąpienie następuje w to proces wyboru. Zawsze 
masz możliwość wyboru, jak postępujesz wobec innych. I jak prezentujesz się na 
świecie i co robisz z chwili na chwilę. Małe rzeczy. To jest jak mój ulubiony 
komentarz w naszej kwestii w każdym filmie, jest w, myślę, że jest w samym 
pierwszym Hobbicie, kiedy Gandalf rozmawia z Lady Galadriel i zasadniczo 
parafrazując to, wiesz, zapytała dlaczego Hobbit i on mówi, wiem, że Saruman 
uważa, że to duże rzeczy, wiesz, duże bronie mocy jak pierścień, wiesz, ten 
jeden pierścień, na przykład. To nie to, co znalazłem. To małe rzeczy, małe akty
dobroci i te rzeczy, które robią różnicę, które powstrzymują zło w jego polu 
widzenia. To jest dokładnie poprawne. To powstrzymuje zło w jego śladach. 
Wszyscy jako całość jesteśmy twoimi małymi aktami dobroci. Mówisz, że ci 
przykro. Bierzesz odpowiedzialność za rzeczy. Nawet jeśli to było 30 lat temu, 
cokolwiek pójdziesz do kogoś, kogo ty w swojej rodzinie lub małżonka lub byłego 
małżonka lub coś takiego, wiesz, popełniłeś jakieś błędy. Mogą tego nie 
obejmować, ale mówisz i przyznajesz się do nasion, które zasiałeś. To jest 
proces wzniesienia, który polega na powrocie do środka i stworzeniu równowagi w 
sobie, porzuceniu tych rzeczy i wybaczeniu innym. To bardzo ważne. Nie możesz, 
sama Biblia mówi, że nie możesz zostać wybaczony przez krzyż, wiesz, przez 
Chrystusa, jeśli nie wybaczysz, bo jak masz się wznieść i wznieść z kamieniem 
nieprzebaczenia przywiązanym do twojej duszy? Nie jesteś. To jest pojazd do 
wzniesienia. Twoja dusza jest pojazdem. Nie możesz jechać pojazdem, który jest 
uziemiony w niebiosach. Nie pojedzie nigdzie. A ludzie nie patrzą, patrzą, 
zostali wyszkoleni, aby być skupionymi na bliskim polu, jak w chwili obecnej, 
jakby coś się wydarzyło lub prosisz kogoś o radę i on to zaleca. I ja sam mam 
tendencję do patrzenia na długoterminową perspektywę, bardzo, bardzo 
długoterminową. Ale wiesz, dorastając, mam dysfunkcyjną rodzinę. A w czasie, gdy
byłem młody, przechodziłem przez straszne rzeczy, wydawało się to nie mieć końca
i wydawało się, że to się nigdy nie zmieni. Wydawało się, że nie powinno mi się 
to przydarzyć. Ale teraz, gdy tak myślę, niektóre z najtrudniejszych rzeczy, 



przez które przeszłam jako bardzo, bardzo małe dziecko, mam na myśli malucha, 
ukształtowały mnie jako osobę, którą jestem. Nie przeżyłabym nawet swojego 
życia, zwłaszcza nastoletnich lat, gdyby coś, co wydarzyło się, gdy miałam dwa 
lata, dosłownie mnie uratowało przed czymś, co wydarzyło się w moje 17. 
urodziny, czymś, co wydarzyło się, gdy miałam dwa lata i czymś, co wydarzyło 
się, gdy miałam 16 lat. A te rzeczy mogą być wystarczająco silne, aby przetrwać 
napaść w wieku 17 lat. Nigdy bym tego nie przeżyła bez siły, którą pokazały mi 
te dwa pierwsze wydarzenia. Jestem potężna i silna wewnętrznie. Mam moc, aby się
uratować. I to jest moc, którą dał nam Bóg. I tak, wiesz, na przykład, gdy Trump
pojawił się z Warp Speed i próbowałam wyjaśnić ludziom, jak to jest ważne i 
jakie są tego różne aspekty. I tak teraz w Stop World Control, na tej stronie 
internetowej, How Trump Saved Humanity from Concentration Counts, obejrzyj ten 
film. Całkowicie się zgadzam. To fenomenalny film o obozach FEMA i o tym, jak 
bylibyśmy zamknięci przez 19 lat, na zawsze. A potem byłby Marburg, a potem ospa
małpia. I jest również dostępny na Rumble. Więc możesz to obejrzeć. Jest 
niezwykle doskonały. Nie jest taki długi. Ma mniej niż godzinę, 51 minut. I 
pokazują, wiesz, co widzieliśmy w Chinach z obozami i aresztami. Wiesz, tam 
właśnie zmierzaliśmy. I ta pani mówi, nie wiem, czy to prawda, ale mówi o swoim 
internowaniu. I może to Australia. Byliście w Australii. Och, mieliśmy. Mówią 
też o gazie. To było naprawdę, tak, to obrzydliwe. Absolutnie obrzydliwe. 
Historyczny moment. Armia wkracza do Sydney. Oto jest. I będziesz mówić o, tak, 
różnych ludziach mówiących o nowym porządku świata. Bush, WEF z samym panem 
Faszystą, nowym Hitlerem, że tak powiem. Nowym starym Hitlerem. Tak. A teraz 
mamy, wiesz, RFK i Trumpa. Cudowna synergia. Słyszałem, że RFK zrobi wiele w 
kwestii ram prawnych dotyczących Big Pharma, a także żywności, którą jedzą 
dzieci i Amerykanie. I z pewnością czuję, że to odbije się echem na całej 
planecie. I myślę, że to wspaniałe. Absolutnie wspaniale jest to widzieć. I to 
było również zasadniczo jak koc przeciwpożarowy dla ludzi Demokratów, którzy 
podążają za Demokratami, a nawet dla ludzi Demokratów w tym sensie, że jest 
Demokratą, był Demokratą i jest bardzo szanowany, bardzo dobrze wykształcony. 
Ludzie zdecydowanie nie zaprzeczają, że RFK jest bardzo inteligentnym, 
zrozumiałym człowiekiem. I myślę, że to teraz wiele zrobiło, aby stłumić część 
intelektualnej retoryki w kwestii wygranej Trumpa i tym podobnych rzeczy. Co o 
tym myślisz? Tak, więc wiesz, dla Trumpa, ludzie nie zdają sobie sprawy, jeśli 
spojrzysz na Księgę Kapłańską, namaszczenie arcykapłana dla Boga oznacza 
uklęknięcie z odciętym czubkiem prawego ucha tak, że krwawi, bez butów i twarzą 
do podłogi, a następnie pobranie krwi z ucha, podniesienie się i stanie z uchem 
nad głową. Wiem, że to film i jest napisany, ale tak mówi Księga Kapłańska. Może
Sojusz próbuje coś udowodnić. Ponadto, odkryłem, że ten ikoniczny obraz jest, 
wiesz, jeśli spojrzysz na cały obraz, nie mają go tutaj, ale linia, dosłownie 
wygląda jak zdobycie Iwo Jimy. To niesamowity moment w historii i gorąco polecam
ludziom obejrzenie całego tego filmu, ponieważ jest bardzo, bardzo doskonały. 
Nawet posty Seventeen mówią: walcz, walcz, walcz, w niektórych z tych postów, 
sięgających 2017 roku. Ale tak, bardzo chciałbym, żebyś wspomniał o tym linku, 
gdzie możesz ponownie obejrzeć ten film, ponieważ myślę, że niektóre z 
udostępnianych przez Ciebie zasobów są doskonałe i wspaniałym sposobem dla 
niektórych osób, aby przyjrzeć się temu, co się dzieje i o czym mówimy. To jest 
Stop World Control i jest prowadzone przez RFK, prawda? RFK Junior? Nie sądzę. 
Myślę, że jest prowadzone przez grupę ludzi, stopworldcontrol.com. Jasne, myślę,
że pomylę się z inną stroną internetową, która, tak, to coś innego. Ale na 
pewno, stopworldcontrol, czy to stopworldcontrol.com? Tak. A potem na Rumble, 
aby zobaczyć ten film, jeśli możesz to zobaczyć tutaj... Och, to nazwa kanału 
dziennika. NAZI, World Order, NWO, Secret Sight, nie byłem na tej platformie, 
pozwól mi zobaczyć, co jeszcze tam jest. Tak, dokładnie. Interesujące rzeczy tam
są. Tak, jest tego sporo. Wygląda to też na styl dokumentalny. Lion Films to 
kolejny świetny kanał Rumble, jeśli ktoś chce zobaczyć najlepszy program na 
świecie, co jest fantastycznym sposobem na pokazanie komuś informacji o, myślę, 
odrodzeniu światła i systemie finansowym, który tnie wolność dla ludzkości i tym
wszystkim. Pomyślałem, że dorzucę to, skoro już jesteśmy przy temacie Rumble i 
niektórych fajnych treści, które tam są. Więc pomyślałem, że o tym wspomnę. Tak.
To jest interesujące. Adolf był, Adolf H był Rothschildem, rzeczywiście był. 
Absolutnie. Urodził się jako Schicklberger, a jego matka, wiesz, jego ojciec, 
wyszła za niego ponownie za mąż. Czy mógłbyś powtórzyć, kim był, narodził się na
nowo? Tam na sekundę się zatrzymało. Tak, więc był nieślubnym synem 



Rothschildów. Jego ojcem był Schicklberger, ponieważ jego matka była jego żoną, 
ale nie tak zaszła w ciążę. To Rothschild sprawił, że zaszła w ciążę. Słyszałem 
tę historię. To nie było niepokalane poczęcie, to na pewno. Nie, to na pewno. 
Jestem tego pewien. Więc wygląda to na bardzo, śledziłem to. To jest, sprawdzę 
to w przyszłości. To jest, och, jest Clayton Morris z Redacted, kolejna 
wspaniała platforma do śledzenia. Clayton Morris i jego żona na Redacted są 
absolutnie fenomenalni. Więc możesz zobaczyć niektóre z Duranów, jeden z nich i 
Alex Christoforos, niesamowite do śledzenia. Tak więc, to w każdym razie na 
Rumble. Cudowne zasoby. Dzięki za pokazanie nam tego. Czy jest coś jeszcze, co 
chciałbyś wspomnieć o poprzednim filmie, który obejrzeliśmy, i jakieś inne 
komentarze, zanim przejdziemy do następnego pytania? Przejdę dalej, Matt. 
Dobrze, jasne. Idź dalej, idź dalej, nic więcej do powiedzenia. Ile czasu 
zostało ci z nami, skoro już o tym mowa, żebym nie zatrzymywał cię na cały 
dzień? Rozmawialiśmy już około godziny. Dla mnie to połowa drogi, ale co ty na 
to, dobry panie? No cóż, zobaczmy, jak mi pójdzie i co z tego wyniknie, a my po 
prostu pójdziemy dalej i popłyniemy z prądem. Cudownie, okay. Oczywiście, myślę,
że w tym momencie wszyscy musimy zachować spokój energii i nie oczekiwać, że 
bitwa się skończy w jakimkolwiek sensie, wiemy, że będą grać w intrygi, wiemy, 
że będą grać w gry umysłowe, wiemy, że będą próbować stworzyć kilka narracji o 
tym, że Trump nie może przejąć prezydentury, ponieważ, wiesz, nie jest 
prawowity, został aresztowany, bla, bla, bla, bla, bla. Wiesz, mogłem to 
przewidzieć, ponieważ nie sprzeciwiali się jego wygranej w wyborach. I 
oczywiście, jeśli ktoś chce wiedzieć, co zamierza zrobić wróg, powinien myśleć 
jak wróg. Więc co wróg robiłby teraz? Mają plany, nie ma wątpliwości. Zawsze 
wykorzystują strategię, cierpliwość, daty, liczby, całą resztę, zakładając, że 
wróg nadal istnieje. Ale na pewno są jakieś resztki wroga, które prawdopodobnie 
nie mają notatki, że ich przełożeni zostali oczyszczeni. Wiesz, nadal myślą, że 
wszystko działa normalnie. I wiesz, to świetnie, ponieważ pozwala to na 
papierowy ślad, jak w przypadku prowokacji narkotykowej. Zawsze mówię, że kiedy 
ktoś sprzeciwia mi się w sprawie Sojuszu przeciwko Białym Kapeluszom, mówię, 
cóż, co z operacją prowokacji narkotykowej? Potrzeba lat infiltracji i zbierania
dowodów, zanim prowokacja się odbędzie i nastąpią aresztowania. W niektórych 
przypadkach może to potrwać nawet dekadę, w wielu przypadkach co najmniej pięć 
lat, szczególnie jeśli mówimy o międzynarodowych kartelach narkotykowych. Ludzie
publicznie to akceptują, ale nie mogą zaakceptować, że istnieje pozytywna siła, 
która pomaga ludzkości w wolności i ratuje dzieci. I nie tylko dzieci głupich, 
ale dzieci Boga, którymi jesteśmy wszyscy. I mam pytanie, które uważam za trochę
nie na miejscu. Mam na myśli coś, o czym myślałem od wieków i nigdy nikogo nie 
pytałem. I chciałbym usłyszeć twoją odpowiedź na to pytanie. Kiedy pobierają 
próbkę krwi, kiedy się rodzimy. I oczywiście nasi rodzice podpisują nasze akty 
urodzenia jako świadkowie, a nie rodzice, takie rzeczy. I pobierają próbkę krwi 
i odcisk twojej duszy, prawda? Jak kontrakt. Czy ta krew jest następnie 
wykorzystywana przez negatywne istoty pozaziemskie, AKA Watykan slash negatywne 
byty, wiedząc, że wszystkie akty urodzenia trafiają do Watykanu w tym sensie 
jako nadrzędna siła, która kontrolowała tę operację matrycy, jeśli wolisz. Czy 
ta krew jest następnie wykorzystywana do klonowania nas? I czy jesteśmy 
dosłownie dziećmi głupich, biorąc pod uwagę, że zostaliśmy sklonowani? To coś, 
co muszę zbadać. Wiem, że w przypadku szczepionek przeciwko polio było kilka 
rzeczy. Ten materiał nawet wyrwał kawałek skóry. Większość ludzi ma dość poważną
bliznę, ja też. Człowieku, ramiona, tak. Tak. I wiem od ludzi, którzy dorastali 
w Azji i urodzili się w Azji, że dał im to uśpiony typ, od robienia akupunktury,
studiowania i nauki akupunktury. Kiedy ludzie z Azji pytali, czy otrzymali 
szczepionkę przeciwko polio, a potem odpowiadali, że tak, i testowali ich na 
gruźlicę. Testy wychodziły pozytywnie, a niektóre szkoły, nawet w klinikach, nie
nakłuwały kogoś z Azji z tego powodu. Więc nie zgadzam się z tym, że nie nakłuwa
się kogoś, ponieważ ma to w sobie. Wiele osób ma w sobie uśpione rzeczy, jak 
większość ludzi, którzy są Europejczykami, nawet trzy, cztery pokolenia, pięć, 
sześć, siedem pokoleń w dół. Przenieśliśmy dżumę dymieniczą z bazy dżumy 
dymieniczej. Przenosimy ją. Jesteśmy nosicielami. Dlatego, gdy Europejczycy 
przybyli do Nowego Świata, jak to się nazywało, do Ameryki, jak to się nazywało,
rdzenni Amerykanie zachorowali na czarną śmierć. Zachorowali na dżumę 
dymieniczą. Zachorowali na szkarlatynę. Zachorowali na wszystkie te rzeczy, na 
które Europejczycy wykształcili odporność, ale je przenoszą. I dlatego nie byli 
na nie odporni. Ich ciała nigdy nie były narażone na te rzeczy. Więc choroba 



rozprzestrzeniła się po całym kraju. Dodatkowo przenieśli wodę, przenieśli 
beczki, komary, których wcześniej tu nie było. Więc komary są w zasadzie 
niemożliwe do wytępienia, gdy już się pojawią. Więc całe stada, które migrują, 
takie jak karibu, musiały zmienić sposób migracji, ponieważ komary stały się tak
uciążliwe w Kanadzie i na Alasce, że nie mogą zatrzymać się na długo lub tracą 
zbyt dużo krwi. Nie dadzą rady. Więc tego typu rzeczy zmieniły świat. Ale jeśli 
chodzi o twoje pytanie o gromadzenie i oświadczenie o gromadzeniu dowodów, to 
zajmuje to dużo czasu. Więc patrzymy na rzeczy, które się wydarzyły. I to jest, 
podzielę się tym z kanału Julii Assange, z kanału o nazwie Julian Assange. Och, 
cudownie. Czy to Julian Assange? Czy to dot com czy? Nie jestem pewien. Właśnie 
dostałem to w e-mailu. To jest z kanału o nazwie Julian Assange. Więc wielka 
rewolucja. Więc system finansów kwantowych nie jest już w fazie testów. Aktywnie
działamy, ujawniamy i rejestrujemy każdy ruch elity, gdy jest wdrażany 
globalnie. Więc to, co jest, to jest w fazie testów. I to ujawni, że odliczanie 
do pełnego uruchomienia, innymi słowy, jest w fazie testów, rozpoczęło się. A 
wraz z tym światowy krajobraz finansowy ma się zmienić na zawsze. W naszym BRICS
Decodede rozmawialiśmy o tym, jak QFS, system finansów kwantowych w BRICS, jest 
zarówno blockchainem, jak i kwantem. Więc tam zmierzamy. Październik 2024, wtedy
BRICS był, aktualizacje wdrażania QFS. Od początku roku QFS przechodził testy 
beta, innymi słowy, testował wybrane regiony, które sprzeciwiały się globalnej 
kabale. Obszar testowy doświadczył teraz natychmiastowych bezpiecznych 
transakcji, przechodząc przez tradycyjną bankowość, wprowadzając dane do 
rejestru kwantowego, który jest podatny na ataki i przejrzysty. Ponad 100 
milionów transakcji w czasie rzeczywistym dziennie przechodzi przez QFS, każda 
transakcja jest dokumentowana i śledzona w najbezpieczniejszym rejestrze na 
świecie. Satelity kwantowe strzegą rewolucji. 13 satelitów kwantowych 
strzeżonych przez sojusze wojskowe zabezpiecza teraz globalną sieć QFS. Te 
satelity, wykraczające daleko poza główne agencje, takie jak NASA, są 
opracowywane przez tajnych wykonawców wojskowych, którzy tworzą niezniszczalne 
połączenie, które chroni dane przed hakowaniem. Każda transakcja jest 
szyfrowana, każdy bajt jest chroniony, zapewniając zerową podatność. Więc, i 
wiem, że ludzie mówią, och, wykonawcy wojskowi. Wiem, że są niektórzy dobrzy. 
Operacja Dark Mirror, ujawnianie korupcji. To jest to, co mówisz, zbieranie 
dowodów. Operacja Dark Mirror wykorzystuje QFS do mapowania skorumpowanych sieci
w tradycyjnym systemie bankowym. Powiem, że nie tylko system bankowy, cała 
ciemna sieć, każde konto cienia, raj morski, nielegalny transfer, powiązany z 
handlem ludźmi lub przemytem narkotyków. Jest teraz katalogowany w czasie 
rzeczywistym. Aresztowania na wysokim szczeblu w Europie i Azji zostały już 
powiązane z danymi QFS. To dopiero początek. Teraz istnieje trwały zapis, 
którego skorumpowane elity nie mogą wymazać, ukryć ani zmanipulować. Więc możesz
to czytać dalej, ale to tutaj mówi. Od połowy października banki w niektórych 
regionach i internet, pamiętaj, na całym świecie mieliśmy te techniczne usterki.
Zamrożone konta, zamrożone transakcje, zamrożony internet, brak internetu. To 
nie jest losowe. To obszary, w których pobierają całą sieć i analizują ją pod 
kątem rzeczy, o których wspomniano tutaj. Więc wiesz, ujawniają oszukańcze 
przelewy, sztuczne schematy inflacji. I wiesz, przerażające, to przerażające. 
Ale QFS, kogo to przeraża? To przeraża kabalę, dark web. To wojna między 
ciemnością a światłem, rzuca światło na sprzeniewierzone fundusze i sztucznie 
wykreowany niedobór. To odliczanie do globalnego resetu walut. Więc to będzie 
system oparty na złocie, który zakończy waluty fiducjarne. Więc to mówi o 
wdrożeniu i wszystkich tych różnych rzeczach. Więc dziękuję, Marie, za wysłanie 
mi tego. QFS nie jest już testem. Więc są pewne informacje, o które ludzie 
ciągle pytają. Więc wyniki z tego, wiesz, w odniesieniu do zbierania informacji 
to Abercrombie i Fritch. Wiesz o tym, Matt? Och, tak, absolutnie. Aresztowanie 
CEO za rzekomy handel, prawda? Czy to prawda? Tak. Na przykład, ten program z 
lat 70., The Tall Gentlemen w tym programie, był jednym z ich modeli. Więc 
Ashton Kutcher, Ashton Kutcher. Tak, Demi Moore, był z nią przez długi czas. 
Najwyraźniej ona też została w to wmieszana. Więc możecie zobaczyć niektóre 
rzeczy, które oglądałem. To Global News. Więc teraz jesteśmy z punktu widzenia 
prawdziwych playlist Gene'a. Uwielbiam to. Więc z Global News, oto to. Jednostka
Specjalnych Ofiar NYPD. I mamy wybitny zespół oskarżycielski mojego biura, 
Aarona Reeda, Megan Farrell i Phillipa Pilmara. Jesteśmy tu dzisiaj, aby ogłosić
aresztowanie. Czy możesz trochę ściszyć? Tak. Przepraszam, Jay. To po prostu 
trochę zniekształca. Przepraszam. Dyrektor generalny Abercrombie i Fritch, 



Michael Jeffries, Matthew Smith i James Jacobson, oskarżeni o handel ludźmi i 
udział w międzystanowej prostytucji. Wpływowe osoby przez zbyt długi czas 
handlowały i wykorzystywały dla własnej przyjemności seksualnej. Więc wchodzi w 
szczegóły. Zobaczę, czy mogę kliknąć odpowiednie miejsca. Miejsca takie jak 
Anglia, Francja, Włochy, Maroko i St. Barts w celu uczestniczenia w 
wydarzeniach, aby zaangażować się w działalność komercyjną. Oskarżeni przewozili
wybranych mężczyzn do domów Jeffriesa i Smitha w Hamptons i Nowym Jorku lub do 
hoteli na całym świecie, takich jak Anglia, Francja, Włochy, Maroko i St. Barts,
w celu uczestniczenia w wydarzeniach, na których uprawiali seks komercyjny. Ale 
poza prostym wynajmowaniem mężczyzn do seksu, Jeffries, Smith i Jacobson stosują
siłę, oszustwo i przymus, aby handlować tymi mężczyznami dla własnej satysfakcji
seksualnej. Więc bez sojuszu, czy naprawdę sądzisz, że byśmy to widzieli? Nie 
sądzę. Zdecydowanie nie. Więc tak, więc to są globalne wiadomości. Jak widać, 
śledzę różne. Ciemną stronę Abercrombie and Fitch. I opowiadają o tym, jak Fitch
się zmienił. Abercrombie było kiedyś marką sprzętu outdoorowego pod koniec XIX 
wieku, myślę, że w latach 90. XIX wieku, tak. Nie wiedziałem o tym. Więc są 
oskarżenia przeciwko byłemu Abercrombie and Fitch i Mike'owi Jeffriesowi. Więc 
kolejny naprawdę dobry temat i platformy do śledzenia. Widzisz to. Uważam, że to
wstyd, że główne wiadomości nie omawiają żadnych z tych aresztowań ani śledztw. 
I bardzo utrudnia to, gdy próbujemy wyjaśnić ludziom, którzy generalnie mają 
swój konsensus rzeczywistości oparty na tym, co widzą w wiadomościach, co 
stanowi prawdopodobnie około 80, 90 procent populacji, w tym sensie, że główne 
wiadomości nie mówią o tych rzeczach. Nie robią tego ekspresyjnie. Jedyny raz, 
kiedy kiedykolwiek mówią o, myślę, handlu ludźmi lub pedofilii lub czymś takim, 
to wtedy, gdy ktoś został celowo wrzucony pod autobus, prawie. I zauważyłem, że 
przez ostatnie 20 lat, tak naprawdę, jedynym razem, kiedy słyszymy o 
wiadomościach, było pokazanie, że agencje robią coś w sprawie narkotyków, na 
przykład. To jest coś w stylu, o, ten wielki autobus się wydarzył lub coś 
takiego. Ale tak naprawdę to po prostu ukrywanie prawdy i jawne pokazanie, że to
organizacja handluje narkotykami, ale muszą wrzucić frajera lub konkurencję pod 
autobus. W ten sposób uzyskują większy udział w zyskach w swoich tajnych 
operacjach. I z pewnością po prostu oglądając główne wiadomości. Jak myślisz, 
jakie jest nasze stanowisko w kwestii przejęcia wszystkich głównych wiadomości 
na całej planecie przez Białe Kapelusze? Czy uważasz, że wciąż mamy przed sobą 
długą drogę, czy uważasz, że to jest kontrolowane? Myślę, że to prawdopodobnie 
będzie ostatnia rzecz, która upadnie. Tak. Media Hockingbird, wiesz, większość 
tych prezenterów wiadomości i wszyscy oni to nic innego jak agenci CIA. To też 
jest trudne, słyszałem. Odtworzę to, Hitler dzwoni do Harrisa, muszę to 
usłyszeć. JP Sears Trump wygrywa aktualizację wiadomości. Jest absolutnie 
zabawny. W ogóle nie mogę tego odtworzyć, ponieważ to muzyka głównego nurtu. Ale
najwięcej, co słucham, to cztery lata Kamali, to byłoby jak Yoko Orochi, 
najbardziej irytujące brzmienie tego słowa. Gdyby John Layner nie sprawdził tej 
litery, nic z Yoko by się nie wydarzyło. Tak, zgadzam się z Jackson Five. Ta 
cudowna piosenka ich autorstwa. Czujesz to? Wydana w 1980 roku przez Epic 
Records. Czuję to. Czuję nadchodzące zmiany. I wiesz, nigdy nie zobaczylibyśmy 
teledysków. Mamy ten kolor. Co chcesz wiedzieć? No więc zacznijmy od tego. Co 
chcesz wiedzieć? Ceny wzrosły. A rodziny i jednostki radzą sobie z 
rzeczywistością, że chleb kosztuje więcej niż benzyna. I musimy zrozumieć, co to
oznacza. Chodzi o rosnące koszty utrzymania. Chodzi o stres. Nie tak, jak 
powiedziała Yoko Orochi. To się nazywa zdefiniowanie inflacji turbo. To nie jest
złe, proszę pana. Rozciągnij ograniczone zasoby. To jest źródło stresu dla 
rodzin, które nie jest tylko ekonomiczne, ale jest na poziomie codziennym, coś, 
co jest ciężkim ciężarem do udźwignięcia. Więc jest to coś, co traktujemy bardzo
poważnie, bardzo poważnie. Musimy razem, pracować razem, aby zobaczyć, gdzie 
jesteśmy, dokąd zmierzamy, dokąd zmierzamy i naszą wizję tego, gdzie powinniśmy 
być. Ale także postrzegać to jako moment, tak, aby wspólnie stawić czoła 
wyzwaniom. Więc tak to wygląda. Nigdy nie odpowiada na pytanie. Im dalej, tym 
bardziej do tego dochodzi. Musimy znaleźć sposoby, aby również wyrazić to, co 
czujemy w danej chwili, po prostu w kategoriach języka i połączenia z tym, jak 
ludzie doświadczają życia. I ja też o tym myślę w ten sposób. Wiemy i jeszcze 
nie wiemy. Na podstawie tego, co właśnie mogliśmy zobaczyć, i ponieważ to 
widzieliśmy lub nie, nie oznacza, że to się nie wydarzyło. Pliki w jakiejś 
szafce na dokumenty, która jest zamknięta w piwnicy domu. Są na twoim laptopie i
dlatego są tutaj, w tej chmurze, która istnieje nad nami. Tak. Chcę zobaczyć, 



jak zdejmuje okulary, wiesz, i to jest pod koniec. Teraz, to jest parodia 
Hitlera dla wszystkich. Chcą to śledzić. Mają wiele parodii na ten temat. Tak 
wiele. Oglądałem je przez ostatnie 10 lat. Uwielbiam je. Stany Zjednoczone muszą
być konsekwentne. Były czasy, kiedy byliśmy bardziej zaangażowani i widzieliśmy 
dobre wyniki, mniej zaangażowani. I widzimy, gdzie praca i partnerstwo się 
pogarszają. Dlatego jestem zobowiązana do zapewnienia, że aktywnie angażujemy 
się w przyczyny źródłowe, w rozwiązywanie przyczyn i skutków, a także w bycie 
partnerami. Na półkuli zachodniej, rozumiejąc, że mamy odpowiedzialność i jeśli 
zignorujemy tę odpowiedzialność, ona sama nas dotknie w bardzo domowy sposób. 
Ruch, który zawsze dotyczył umiejętności zobaczenia, co można odciążyć tym, co 
było. Ruch, który zawsze dotyczył umiejętności zobaczenia, co można odciążyć 
tym, co było. Jej ulubiony komentarz wszech czasów. Aby móc zobaczyć, co będzie,
ale obciążone tym, co było. To tak, jakby czytała naprawdę kiepski slogan z 
koszulki. Tak, proszę bardzo. Uwielbiam to. Ta aktualizacja też jest zabawna. 
Więc kilka rzeczy, które rozjaśnią ci dzień i ludzie, żeby się z tego pośmiać i 
po prostu powiedzieć, okej, jest to, przez co nie musimy przechodzić. Tak jest. 
Po prostu tego nie słuchamy. W porządku. Czy możesz sobie wyobrazić, że jesteśmy
zamknięci i musimy słuchać jej przemówień każdego dnia, ponieważ państwo nam to 
nakazało? Udając, że jest genialna. Prawie jak dysocjacyjny świat z 1984 roku, 
jak to nazwać? Świat typu dyktatury. To jest inna rzeczywistość, w której 
moglibyśmy się teraz znaleźć, gdyby sprawy nie potoczyły się po naszej myśli, a 
pozytywne siły nam pomogły. Chciałem zadać pytanie i chciałbym uzyskać twoją 
odpowiedź, jeśli uważasz, że to w porządku. Rozmyślam o wszystkim i do końca 
2022 roku cały czas śniło mi się, że robię coś na Ukrainie, robię coś z 
Sojuszem, chodzę na spotkania i takie rzeczy. Chciałbym poznać twoją opinię, 
ponieważ wiem, że mógłbyś rzucić okiem na Souls i inne rzeczy, a ja chętnie o 
tym otwarcie porozmawiam. Czy widzisz moją rolę w wyższej gęstości, pomagając 
planecie? Chciałbym poznać twoje przemyślenia na ten temat. Cóż, musisz zdać 
sobie sprawę, że Sojusz nie mógłby zrobić tego, co zrobił, bez naszych myśli, 
naszej świadomości i integracji naszej duszy z naszą wizualizacją naszych dusz. 
Nie chcę brzmieć jak Kamala. Nasze dusze na wyższym poziomie dają nasze myśli, 
uczucia i emocje, które je wspierają. To tworzy przyszłość. Te wizualizacje, 
które robisz, są dosłownie modlitwą do Boga. A uczucia i rzeczy, które sobie 
wyobrażasz, są modlitwą do Boga o to, co chcesz, aby się wydarzyło. To są 
rzeczy, w które ludzie uwierzyli, że nie mają żadnego wpływu. To twoja 
wyobraźnia, która według tego terminu jest definicją. Jeśli rozłożysz to na 
części źródłowe w języku łacińskim, zdolność do wyobrażania sobie. Cóż, to 
wyobrażanie przynosi przyszłość. Dlatego pokazują, co zamierzają zrobić. To nie 
tylko prawo kosmiczne, ponieważ Instytut Tavistock wykonuje całe to 
długoterminowe warunkowanie. Umieszczają rzeczy w filmach i umieszczają je w 
filmach science fiction i umieszczają je w piosenkach. Stworzyli Beatlesów. 
Stworzyli wszystkie te różne grupy muzyczne, aby umieścić te informacje, aby 
ludzie je sobie wyobrażali, aby sobie wyobrażali. Kiedy to sobie wyobrazisz, 
umieszcza to w strukturze energetycznej, matrycy informacji. I trafia to również
do tronu Boga. I okazuje się, że manifestuje się jako coś, co zdecydowałeś. 
Głosujesz, kiedy sobie wyobrażasz. Nie, nie chcę. Albo tak. Albo wydaje się, że 
tego nie zauważasz. Cóż, jeśli nie wydaje się, że zauważasz wystarczająco dużo, 
nie zauważasz całej grupy ludzi składających z tego powodu satanistyczne ofiary 
z dzieci. Wtedy to oznacza, że to się stanie. Tak działa czarna magia, sztuki 
satanistyczne. Dokładnie to robiono ludzkości i temu światu przez tysiące lat. 
Używali tej techniki. Sprawili, że ludzie uwierzyli, że to, co sobie wyobrażali,
co myśleli i czego doświadczali w snach, wcale nie jest prawdziwe. Kiedy zdasz 
sobie sprawę, a ja zdałem sobie z tego sprawę dawno temu, ponieważ widziałem 
rzeczy, które widziałem na płaszczyźnie duszy, przejdź do płaszczyzny mentalnej 
jako idei, kiedy jestem obudzony. A potem przejdź stamtąd do płaszczyzny 
przyczynowej, gdzie wyłapuje lekcje i rzeczy, których musisz się z niej nauczyć.
Następnie przechodzi do płaszczyzny astralnej, aby wyłapać treść emocjonalną. A 
potem staje się to fizyczne. Widziałem rzeczy, które umieścił Instytut 
Tavistock. Tak, wiem. Tak myślę. Dokładnie tak to działa. Myślę, że James 
wypuścił swojego pieska za drzwi. Tak, to dziewczyna piesek zgadza się ze mną. 
To mój pies. Tak. I tak właśnie nami manipulowali i sprawiali, że wierzyliśmy. I
widzisz, wiesz, nie mamy żadnej mocy, ale widzisz, że niektórzy ludzie mówią, 
wiesz, chodźmy. Ten wielki, Jezus Chrystus, manifestujący rzeczy z powietrza, 
chodzący po wodzie, przemieniający wodę w wino. Mamy te zdolności. Mamy ten 



potencjał zdolności w sobie. Biblia nawet to stwierdza. Wiesz, sam Chrystus 
powiedział, że jest ziarnem w porównaniu do tego, gdzie moglibyśmy być. 
Parafrazuję pismo, ale to jest zasadniczo przesłanie. Po prostu, żeby było jasne
i proste, bez tysiąca słów wypowiedzianych od tyłu, wszystkich tych innych 
rzeczy. Więc po prostu, żeby to ująć prosto. I widzisz niektórych starożytnych 
mistyków, którzy uzyskują moc swojej wizualizacji do tego stopnia, że mogą 
manifestować rzeczy na planie fizycznym w 3D. Manifestują i projektują rzeczy, 
które faktycznie później się wydarzają. I to działo się przez tysiące lat. I 
sprawiają, że wierzymy, że nie mamy żadnej mocy. Moc Wniebowstąpienia, część 
Wniebowstąpienia, to odzyskanie twoich zdolności, odzyskanie świadomości tego, 
kim jesteś jako istota nieskończona. Bóg jest nieskończoną istotą. Bóg jest 
wszystkim, wszędzie, we wszystkich stworzeniach, w całym czasie. Cóż, 
nieskończona istota nie tworzy niczego, co nie jest nieskończone. Jeśli wszystko
stworzone przez Boga jest nieskończone, to zależy od nas jako istot, które 
podążają za naszą prawdą i naszym zrozumieniem i chcą tego, co najlepsze dla 
innych, dla planety, dla wszechświata, aby wyobrazić to sobie jako 
odpowiedzialność. Bóg bierze odpowiedzialność za stworzenie. I widzimy, że Bóg 
jest kochającym Bogiem. Możesz to zobaczyć w dłuższej perspektywie, patrząc na 
zmiany na świecie, na przykład. Dlatego mówię, że światło zwycięża, dobro 
zwycięża. Ponieważ widzę zwierzęta robiące rzeczy, których nigdy wcześniej nie 
widziałem. Wiem, że nie było Internetu, ale cały czas byłem na łonie natury. 
Nigdy nie widziałem psa ratującego kota lub małpy wyciągającej kota ze studni, 
schodzącej do studni i wyciągającej kota z powrotem ze studni. Rekin wyciąga 
żółwia lub inne morskie stworzenie, ponieważ jest zaplątane w sieć, do łodzi, 
aby ludzie na łodzi mogli je uwolnić. A żółw miał wszelkiego rodzaju żyłki 
owinięte wokół szyi i musieli je przeciąć. A rekin został, aby upewnić się, że 
zwierzę jest ostrożnie traktowane, a następnie eskortował zwierzę z powrotem, 
gdzie mogło być ze swoim gatunkiem. To jak rekin, zimny drapieżnik, rekin 
błękitny lub biały. Myślę sobie, co do cholery? Świat się zmienia. I mam na 
myśli, naprawdę na lepsze. Widzisz lwy i wszelkiego rodzaju stworzenia 
pomagające sobie nawzajem w sposób, o którym nigdy, przenigdy nie myślałem, że 
się stanie. Na wolności widzę, jak dzieją się rzeczy. Widzę zwierzęta takie jak 
facet, którego wideo jest pokazane na TikToku, gdzie jeleń lub... O, zleciał 
samochodem, prawda? Jeleń w samochodzie, aby wydostać róg z sieci. Widziałem 
kilka niesamowitych filmików w ciągu ostatnich kilku lat i cieszę się, że o tym 
wspomniałeś, ponieważ ostatnio pojawiła się kompilacja psów i zwierząt 
rozmawiających. Idę, cześć. To prawie zabawne, aby zdobyć umiejętności wokalne. 
Przepraszam, przerywam. I chodziłem na piesze wędrówki i plecaki, gdzie 
podchodziło do mnie zwierzę, które cały czas zwracało moją uwagę i wędrowało w 
określonym kierunku. Nie wędrowało, ale zmierzało w określonym kierunku i 
oglądało się na mnie. A potem nie poszedłem za nim, myśląc wstecz. Więc 
zostawiłem plecak w lesie, trochę zboczyłem ze szlaku, a potem poszedłem za 
zwierzęciem. I ktoś zostawił ogień, który zaczął palić torf pod... Było na 
torfowisku, a cały obszar leśny był na torfowisku i płonął przez torf i 
spowodowałoby to pożar lasu. Więc poświęciłem pół dnia, rozdarłem cały torf i 
zrobiłem pas przeciwpożarowy. A potem włożyłem moją małą kuchenkę kempingową do 
garnków i krążyłem tam i z powrotem po rzece, a zwierzę obserwowało mnie, aż 
zgasiłem ogień. Zwierzę zwróciło moją uwagę na fakt, że szykuje się pożar, pożar
lasu. I pochłonie wiele życia, a prawdopodobnie także mnie, jeśli rozbiję obóz, 
a on mnie dopadnie i będzie szaleć, a ja będę martwy. Więc zwierzę zwróciło moją
uwagę. Jesteś człowiekiem. Możesz coś z tym zrobić. Jestem tylko jeleniem, 
wiesz. A innym razem to był orzeł. Orzeł latał tam i z powrotem, próbując 
zwrócić moją uwagę. I to samo, to był rozpalający się ogień. I jestem taki, i z 
orłem, bo wiesz, to jest dym. Jak tylko się zbliżyłem, mogłem zobaczyć dym. I 
jestem taki, tak, jesteś wysoko. Widziałeś to. Więc to są te dziwne wydarzenia. 
Wiesz, chodzę z plecakiem i chodzę po górach całe życie odkąd, wiesz, zostałem 
zabrany na łono natury zanim nauczyłem się chodzić na plecakach z moimi 
rodzicami i tak dalej. Wiem, jak zachowują się zwierzęta i natura przez ponad 60
lat i w całej Ameryce. Chodziłem z plecakiem i wędrowałem od Alaski aż do 
Meksyku i byłem na łonie natury. I chodziłem z plecakiem w Kalifornii, Nowym 
Meksyku i Kanadzie i, wiesz, Arizonie i chodziłem po górach i tak dalej. I 
biegałem 10, 20, 30 mil dziennie, kiedy stacjonowałem w Connecticut. Biegałem 
wszędzie, wiesz, aż do Groton. Chodziłem tam i, wiesz, używałem roweru. 
Jeździłem rowerem do 200 mil dziennie. Więc jeździłem rowerem po wszystkich tych



bocznych drogach i wszystkich tych różnych rzeczach zimą. Jeżdżę na nartach 
terenowych lub biegach narciarskich. Więc cały czas jestem na zewnątrz. Wiem, 
jaka jest natura. Już nie jest taka sama. Więc kiedy mówię, wiesz, widzę, że las
powraca, widzę zmiany w lesie. Las znów staje się zdrowszy. Mieliśmy kiedyś 
kornika sosnowego i pączkowca, a wszelkiego rodzaju zabijanie przez pożary lasów
stało się tak poważne. Częściowo dlatego, że lasy nie były zdrowe. Cóż, to 
zaczyna się zmieniać. Wiele zmian zachodzi na całym świecie. A kiedy pojechałem 
do Tasmanii, wyruszyłem, podróżowałem autostopem, daleko, wybrałem się na 
wędrówkę. Wiesz, to samo w Australii, to samo wszędzie, gdzie idę. We Włoszech 
wspiąłem się na Wezuwiusz. Wychodzę na łono natury, bo to kocham. I widzę zmiany
na całym świecie. Widzę zazielenienie Sahary. Widzę, jak lasy na wschodnim 
wybrzeżu rosną, ponieważ ślad dwutlenku węgla wzrasta tak, jak powinien. 
Ponieważ byliśmy na początku rewolucji przemysłowej. Jesteśmy blisko poziomu. 
Niedawno mieliśmy Gregory'ego Breitstroma, dyrektora wykonawczego CO2 Coalition,
w tym tygodniu na głębokich nurkowaniach, na gdcode.org, który wygłosił 
prezentację. I umieścimy to na prawdziwych gruzach kodu GD i na powierzchni tej 
platformy, ponieważ jest to tak ważne. Wspaniałe źródło. Poziomy CO2, to się 
nazywa wygodne ocieplenie, jego druga książka. I jest to niezwykle wygodne, 
ponieważ byliśmy na poziomie CO2 na początku rewolucji przemysłowej. Zbliżało 
się to do tego, że rośliny obumrą, ponieważ nie mają czym oddychać. Oddychają 
dwutlenkiem węgla. Więc wydzielają tlen. I tak wszedł w wiele różnych statystyk,
wykresów i informacji. Genialne, genialne, dobrze zbadane, dobrze poinformowane 
i niezwykle kompetentne na górze. I dlatego gorąco polecam ludziom, aby również 
weszli na CO2 Coalition w sieci i sprawdzili, co tam jest. To wiele informacji. 
Okłamywano nas na wiele sposobów. Wzrost CO2 jest niezwykle pomocny dla gatunku 
ludzkiego i całego życia na Ziemi. Każda cząstka życia zależy od roślin. A więc 
jeśli nie mamy roślin, nie mamy życia. A więc jeśli spojrzysz na to, jak to 
zwiększasz, nie oznacza to, że tylko na równiku i tylko na pustyniach 
temperatura wzrasta niewiarygodnie. I powoduje to globalne zamarzanie klimatu na
biegunach. Nie, powoduje to modyfikację pogody od bieguna do bieguna. I 
zapytałem go o to w sesji pytań i odpowiedzi pod koniec. Powiedział, że to 
absolutnie prawda. Jeśli spojrzysz na czas za czasów dinozaurów, był to klimat 
tropikalny od bieguna do bieguna, ponieważ poziom CO2 był ekstremalnie wysoki, a
metan i butan były ekstremalnie wysokie. I to, co to robi, to modyfikuje to tak,
że nie jest tak strasznie gorąco jak na Saharze. I to smaruje te rośliny rosną i
staje się bardziej umiarkowane od bieguna do bieguna. Czy to sprawia, że jest 
naprawdę, naprawdę zimno tam, gdzie już jest zimno? To pogarsza. Nie, to 
poprawia. Tak, bieguny topią się częściowo, a może nawet w większej części. I to
uwolnienie podnosi poziom oceanów. Ale jak bardzo podnosi poziom oceanów do 
pytania? I były tam wcześniej. I tak patrzy się na to, jak ogólnie świat jest 
najzdrowszy. Ponieważ ze zdrowym światem, zdrową planetą, wtedy całe życie staje
się zdrowsze. I czyż nie tego chcemy, aby nasze dzieci lub wnuki były zdrowsze? 
A potem mówiąc o wszystkich technologiach, które były przed nami ukryte, to nie 
musimy mieć wszystkich tych innych technologii wykorzystujących paliwa kopalne i
takie rzeczy. Ponieważ technologie darmowej energii i technologie 
antygrawitacyjne są dostępne od lat 1800, 1890. Więc gdybyśmy je mieli, Ziemia 
uleczyłaby resztę drogi. Nie pompowalibyśmy innych szkodliwych rzeczy ze 
spalania różnych różnych rzeczy, w tym takich rzeczy jak chemtrails. A to, co 
mówią o tym i o zmianie klimatu, to całkowite kłamstwo. To, co robią, nie pomaga
planecie. Nie, to szaleństwo jak robaki. Tak, więc chodzi o to, aby nauczyć się 
być poinformowanym i nie wierzyć neokonserwatywnej globalistycznej narracji o 
zmianie klimatu, fałszywemu zielonemu poczuciu winy i temu wszystkiemu. 
Dokładnie. Mam też małą uwagę do dodania do tego. W którym momencie rozmowa 
zeszła z tlenku węgla, szczególnie w kontekście zanieczyszczenia i 
zanieczyszczenia w Los Angeles, oczywiście. I wyszli z tym, jak to nazywasz? Nie
katolickimi konwerterami, ale czymś z wydechem lub czymś takim. Jestem pewien, 
że słowa są blisko, ale to nie są katoliccy konwerterzy. Ale rozumiesz, o co 
chodzi. To coś, co zmodyfikowało wydech i nie wypuściło trochę tlenku węgla z 
wydechu. Kiedy to stało się dwutlenkiem węgla jako wielkim straszakiem? 
Wystarczy na to spojrzeć. I to dowodzi, że ci neokonserwatyści i zielone ruchy i
cała reszta to totalne bzdury. Chciałbym usłyszeć twoje przemyślenia na ten 
temat. Czy zajrzałeś do tego, kiedy badałeś, dlaczego przeszli z tlenku węgla na
straszak dwutlenku węgla? Tak, chodzi o to, aby móc popchnąć narrację o zmianie 
klimatu. A celem tego jest największy na świecie schemat prania pieniędzy, jaki 



kiedykolwiek powstał, na wiele, wiele bilionów dolarów. Następnie tworzy to 
ogromną sieć przemytniczą, która daje biliony dolarów na handel bronią i 
dziećmi, na wojny, na głębokie podziemne bazy, na bazy pozaziemskie, na ciemne 
programy, ciemne programy kosmiczne, fałszywe inwazje, jeśli chcą, Alternatywa 
Cztery, Blue Beam, wszystkie te rzeczy, wymagają mnóstwa pieniędzy, mnóstwa 
funduszy. No cóż, właśnie dostałeś dużo funduszy. Naprawdę myślisz, że te 
biliony dolarów, to jak w filmie Czwarty lipca, naprawdę myślisz, że deska 
sedesowa kosztuje tyle? To to samo. Czy naprawdę myślimy, że technologie, które 
promowali, wykorzystywali pieniądze tylko na to? Tak, ale nawet technologie, 
których używali, jak powiedział Prop, ostatnim razem, kiedy prowadził to w 2020 
roku, panele słoneczne i wiatr, bardzo błyszczące, nigdy nie będą w stanie 
zastąpić paliw kopalnych, które nie są paliwami kopalnymi. I pozwólcie mi to 
powtórzyć, paliwa kopalne nie są paliwami kopalnymi. To węglowodory. Nie są 
zrobione ze skamieniałości. Skamieniałości to rzeczy, wiesz, nie stamtąd to 
pochodzi. Właściwie, znaleźli asteroidy w kosmosie z ropą w środku, z 
kieszeniami gazu metanu i butanu w nich. Nie ma na nich życia. Skąd się wzięły? 
Tak jest. To nie jest tak, że dinozaury depczą po skale pośrodku niczego, w 
próżni. Mam na myśli, to jest tak, że wyglądają, nie ma tam żadnych 
skamieniałości. Mam na myśli, gdyby były tam znalezione skamieniałości, można by
powiedzieć, OK, to są paliwa kopalne, ale są takie. Więc skąd się wzięły? 
Dokładnie tak. To zasada niedoboru, prawda? Skamieniałości sugerujące, że 
potrzeba było milionów lat, aby ta ropa się utworzyła. To wszystko bzdury, które
zostały skonstruowane, aby nałożyć, abyśmy zapomnieli, wrzuć Hindenburga i nagle
cała kultura tatarska zniknęła, z wyjątkiem sosu tatarskiego, co jest sposobem 
kabały na śmiech z nich, mówiąc, że sos tatarski to ostatnia pozostałość po 
tatarii. Tak. Więc wiesz, mówiąc o Hindenburgu, i faktycznie mieli sterowce w 
latach 90. XIX wieku z... Tak, dobrobyt. Mieli antygrawitację. Naprawdę? Więc to
nie były po prostu kieszenie wodoru lub coś w tym stylu z pęcherzami i tym 
wszystkim. Cóż, to też była propaganda. W Europie, a szczególnie w Niemczech, 
pracowano nad zerwaniem wiązań grawitacyjnych. I tak, wodór był problemem, ale 
mamy hel. I wiesz, jeśli oglądasz serial Fringe, to jest to fascynujący serial. 
Prawie wszystko, co tam pokazują, zostało zrobione, a pokazują mnóstwo rzeczy. I
pokazują inną oś czasu, inny świat, inną ziemię, w której używają sterowców. 
Dlatego właśnie zbudowano Empire State Building. Miał być w stylu sterowca. Tak.
Tak, tak samo jak z Wieżą Eiffla, najwyraźniej. Była tylko na Światowe Targi i 
mieli ją później zburzyć. Mieli Światowe Targi w Melbourne w Australii. I 
wszyscy docierali na te Światowe Targi sterowcami Zeppelina. A to było przed XX 
wiekiem. Jednak jakoś, mimo że środowisko akademickie i, myślę, postrzeganie i 
konstrukcja naszej rzeczywistości, maluje obraz, jakby nagle przeszliśmy ze 
średniowiecza do renesansu, i oczywiście oddaje to uznanie europejskiej elicie, 
naprawdę, w tym sensie. Zbudowali to, a potem nagle wkracza w XX wiek, ten 
industrializm. I to jest zabawne, bo mamy budynki w Sydney. Jeden nazywa się 
Queen Victoria Building. A kiedy byłem kurierem, kiedy miałem jakieś 18 lat i 
wciąż się uczyłem i wykonywałem tę pracę, żeby jakoś przeżyć i całą resztę, 
zauważyłem na klatkach schodowych, ponieważ mogłem dostać się do części budynku,
które były przeznaczone tylko do dostaw i takich rzeczy, były drzwi pod ziemią i
okna pod ziemią, prawda? Więc to jest prawdopodobnie około jednego do dwóch 
pięter pod ziemią. Teraz, w tamtym czasie, pomyślałem, coś jest nie tak. Nie ma 
mowy, żeby zbudowali coś takiego pod ziemią. A jednak zrobili to, że przypięli 
królowej Wiktorii, jak sądzę, jako tej, typu architektury, aby wyjaśnić 
istniejące wcześniej budynki, które już tam były. Więc postawiłbym hipotezę, nie
mam dowodów, ale postawiłbym hipotezę, że Sydney zostało zbudowane na szczycie 
starszego miasta. I możesz wybrać się na wycieczki, zobaczyć stare miasto Sydney
pod ziemią. Jak to możliwe, mając zaledwie 200 lat? Większość miast na świecie, 
możesz to zobaczyć, nawet w cytacie, Nowy Świat. Wiele miast, Chicago i inne, 
zostało zbudowanych na górskim budowniczym, które były w rzeczywistości 
piramidami, jak wyglądają. Robiłem to w poprzednich wywiadach. Jeśli chodzi o 
zmiany klimatu i znikające pieniądze, to jest X, możesz zobaczyć ponownie, z 
Alert Channel, 41 miliardów dolarów z Funduszu Zmian Klimatu Banku Światowego 
zniknęło jako światowa forma ekonomiczna. Wiadomości saneczkowe. W nowoczesnej 
erze ery cyfrowej, jak pieniądze mogą znikać? Zostały celowo skradzione, prawda?
Dokładnie. Nie śmieję się z faktu, że pieniądze zostały skradzione. Śmieję się z
faktu, że to szaleństwo, że takie rzeczy się zdarzają i jak próbują to 
wytłumaczyć i myśleć, że jesteśmy głupi. To naprawdę, naprawdę fascynujące, jak 



bardzo, jak sądzę, pycha i arogancja ciemnej strony ich zaślepiły, prawie tak, 
jak fragment Biblii o pysze poprzedza upadek, jeśli można tak powiedzieć. I z 
pewnością widzimy, że to się rozgrywa w dzisiejszym świecie w taki biblijny 
sposób. I chciałbym podzielić się swoim ekranem na sekundę, aby omówić księgę 
Biblii, którą znalazłem. Rozmawiałem z tobą o tym w przeszłości i sądzę, że 
udostępniłeś to na Telegramie, tak jak ja. Ale czy w porządku jest dołączyć do 
programu zrzut ekranu z dwoma rozbitymi ewangeliami mówiącymi o Q plusie będącym
Jezusem? Czy to w porządku? No dalej, człowieku. Jasne. Myślę, że to naprawdę 
ważne dla każdego, kto również prowadzi badania, ponieważ kiedy odkrywałem, kim 
jest Q i wszystko inne, poprosiłem Boga, aby pokazał mi księgę Q i ją znalazłem.
I jako część mojego przebudzenia, jeśli można tak powiedzieć, w sensie 
odkrywania przeze mnie więcej o sobie, podróży mojej duszy, a także uczenia się 
więcej o boskim źródle i czym jest Q, ponieważ był taki czas w 2021 roku, mniej 
więcej w tej epoce, kiedy oczywiście kwestionowałem rzeczy dziejące się, czy Q 
jest prawdziwe? Czy to bla, bla, bla? O czym jest ta biblijna rzecz, o której 
mówią? Dżentelmen, który udziela wywiadów radiowych, który nazywa siebie Q, 
mówił o tym, że był tutaj 2000 lat temu i w tym programie radiowym, a ja po 
prostu wyskakiwałem z mojego kanału YouTube. Mówię, nie, to nie może być 
prawdziwe. I to wyskakiwało raz po raz. I to było tak, jakby boskość mnie 
wskazywała. I w końcu słuchałem programu, ten facet mówił o tym, że był tutaj 
2000 lat temu. Dobrze, cóż, jeśli tak jest, musi być jakiś dokument, w którym 
jest Q w ewangeliach, prawda? A w tamtym czasie nie wiedziałem o Księdze Q i tym
podobnych rzeczach. Natknąłem się na dwie rozbite ewangelie. Czy widzisz mój 
ekran przypadkiem? Tak. Doskonale. Na archive.org, a rejestracja jest również 
bezpłatna, więc jest to wspaniałe źródło dla każdego, kto chce przejrzeć 
niektóre pisane i skanowane dzieła literackie z bibliotek, jak sądzę, Stanów 
Zjednoczonych, ale na pewno świata. Ta książka jest naprawdę interesująca, 
ponieważ to, o czym mówi, po prostu przeczytam streszczenie. Z charakterystyczną
śmiałością i kreatywnym spojrzeniem na długo zaniedbywane dowody, McDonald 
oferuje alternatywną rekonstrukcję Q i alternatywne rozwiązanie problemu 
synoptycznego, hipotezę Q plus dla Piusa. Aby to zrobić, rekonstruuje i 
interpretuje zagubione, dwie zagubione księgi o Jezusie, najwcześniejszą 
ewangelię, która była używana jako źródło przez autorów Marka, Mateusza i 
Łukasza oraz najwcześniejsze komentarze do ewangelii. Teraz, żeby trochę 
podsumować, to zostało odkryte w starożytnych greckich dokumentach z wraku 
statku, jak sądzę, i zrekonstruowane ze starożytnej greki na angielski, który 
czytamy w literaturze. Ale rzecz w tym, że to nie zostało kanonizowane i nie 
przeszło przez wszystkie kabały, Watykan, Cesarstwo Rzymskie, całą resztę. Nie 
przeszło przez obrzydliwość Króla Jakuba. To było jak lepsze określenie i takie 
rzeczy. Więc po prostu przeczytam to tutaj trochę, ponieważ jest to dla mnie 
również dość ważna część moich fundamentów. Więc w połowie drogi do poszukiwań 
Mateusza, jest powiedziane w Księdze Q, to Matt MQ napisane w tej konkretnej 
księdze, co jest naprawdę interesujące, ponieważ tak piszę swoje imię. Kiedy to 
zobaczyłem, kiedy robiłem swoje badania, odwróciłem się, ponieważ jest to 
dokument sprzed 2000 lat z napisanym w nim Matt MQ. I jest to faktycznie 
napisane również jako Matt, co jest takie dziwne. To takie dziwne. I dlatego 
zadałem wcześniej to pytanie o role duchowe i takie rzeczy, ponieważ prawie 
wydaje się, że nie mówię, że byłem Mateuszem lub jedną z ewangelii, albo nie 
mówię tego. Ale to, co mówię, to to, że fascynujące jest to, jak zostałem 
doprowadzony do tego dokumentu, Biblii, jeśli wolisz. A jednak moje nazwisko 
jest tam napisane tak, jak je piszę MQ, ponieważ moje nazwisko to MQ Ale, wiesz,
to tylko od opinii publicznej. Po prostu wpisałem M w Q. Jak myślisz, że to w 
ogóle możliwe, Gene? Co twoim zdaniem się tu działo? Tak, nazywam to zbiegiem 
okoliczności. Cóż, to dość duży przypadek. Nie wierzę w zbiegi okoliczności. A Q
plus jest tam również mówiąc o Jezusie i wszystkim innym. Więc tak, jeśli to 
zbieg okoliczności, to jest ogromny. Ogromny! Nie wiem, jak to wyjaśnić. Tak. 
Jakieś przemyślenia? Myślę, że to był Saturday Night Live, rzeczy, które 
sprawiają, że mówisz, hmm. Tak. Było jeszcze jedno ujęcie, które było spin-offem
zatytułowanym Fridays. I mieli tam guru w turbanie siedzącego ze skrzyżowanymi 
nogami na biurku. I on, wiesz, zadaje pytania, które sprawiają, że mówimy, hmm. 
Mówi, dlaczego tornada zawsze siadają w parku przyczep? Myślę, że to prawda. 
Wszystkie te rzeczy, które sprawiają, że mówisz, hmm. Uwielbiam to. Czy światło 
w lodówce naprawdę gaśnie, gdy zamykasz drzwi? Tak. Nie, zjadamy wszystkich 
świadków. Dokładnie. Dokładnie. Tak jest. Uwielbiam też oglądać filmy z kotami, 



gdzie robią to, co robią, gdy właściciela nie ma w domu. Często się zastanawiam,
co robią nasze pieski, gdy nas nie ma w domu? Wiesz, odnosząc się do całości, 
wiesz, co robią rzeczy, gdy nikt ich nie obserwuje? Co robi światło lodówki, gdy
go nie obserwujemy? Czy pozostaje włączone? Czy urządza imprezę taneczną i 
zaczyna migać, gdy nie patrzymy? Mamy osobę udostępniającą wideo o tych dwóch 
rodzinach jadących przez dzicz Alberty. I na końcu uchwycili coś na kamerze, co 
było całkiem fenomenalne. Więc to ciekawa rzecz. Ale zaraz to tu wrzucę. 
Wrzuciłem o tym w odniesieniu do Ashley Kushner i Abercrombie and Fitch. Więc 
ludzie wiedzą, że tego nie wymyślamy. Shadow of Ezra na X i to jest Ashley 
Kushner. Więc to jest Abercrombie and Fitch. A potem zobaczę, czy mogę wrzucić 
ten inny element tutaj. Tak. Myślę, że ludzie są zafascynowani słuchaniem więcej
na ten temat i twoimi przemyśleniami na temat tego, w jakim kierunku zmierzają 
sprawy w kwestii aresztowań i tego typu rzeczy. Chętnie cię o to wkrótce 
zapytam. Tak. Więc w międzyczasie, mów dalej, Matt, podczas gdy ja tego 
poszukam. Och, jasne. Po prostu, żeby dokończyć to, co mówiłem wcześniej, jeśli 
ktoś jest zainteresowany obejrzeniem tego, oczywiście, posta Q mówiącego o tym, 
że to jest biblijne i wszystko inne. I tak, dla własnych badań, jeśli jesteś 
zainteresowany, archive.org. Jeśli wpiszesz nawet w Google, to nie ma znaczenia.
Nadal wyskakuje shipwreck Gospels. Więc oczywiście, DWA space shipwreck jak w 
rozbitym statku shipwreck Gospels dla każdego, kto chce przeprowadzić własne 
badania. I twoja kolej. Tak. Więc znalazłem ten przedmiot tutaj. Wiesz, to 
piękna wycieczka. Oni jeżdżą szaleńczo. Mam na myśli, że niektóre rzeczy, przez 
które przejeżdżają w tych Alberta Rockies to Voyager Overland. Możesz zobaczyć 
platformę YouTube tutaj. Zobaczmy. Pokażę to na końcu. Chciałbym wrócić i 
ponownie odwiedzić Stany. Kiedy to zrobię, dam ci znać. Wybierzemy się na 
wędrówkę. Ale na samym początku, możesz zobaczyć, że przejeżdżają przez jakieś 
szalone, szalone rzeczy tutaj w rzekach. Mam na myśli, przejechali przez tę 
rzekę. Są naprawdę trudne. Ale na samym końcu, on wyciąga tę nocną kamerę każdej
nocy. Więc mówi o nocy, kiedy śpimy. Muszę przyznać, że do tej pory nie miałem 
szczęścia. Wyciągałem kamerę wiele razy i nigdy nie uchwyciłem żadnego 
materiału. Ale dziś wieczorem było inaczej. Widzisz to? Widzę zarys tego, co 
wygląda jak Wielka Stopa. Wygląda mi to tak, jakby ktoś miał jakiś rodzaj 
paramilitarnej stealth. Ma na sobie mundur, ale głównie dlatego, że jego stealth
częściowo zawodzi i ma na sobie plecak. Tak, właściwie to tak, wygląda jak cień,
który kołysze się jak człowiek, jakby miał gogle. Tak. O, wow. Wiele osób mówi, 
że widziało istoty cienia i takie rzeczy. Więc mogą być po prostu jak 
paramilitarna technologia, która stawia im czoła trochę poza rzeczywistością. 
Wow, spójrz na to. Jakby to było nałożone. Z mojego zrozumienia, to 
prawdopodobnie paramilitarne lub może to być przejście przez równoległy tunel. 
Ale to nadal jest paramilitarne. Tak. Teraz to wskazałeś. Zdecydowanie można 
było zobaczyć zarys plecaka i paramilitarnego sprzętu prawie i oczy. Więc kanał 
YouTube, który był włączony, to Voyager Overland. Jeśli chcesz, ma naprawdę 
piękne zdjęcia z biwakowania i robienia rzeczy w pięknej dziczy w Albercie, w 
Kanadzie. Tak, chciałbym tam wrócić, mam rodzinę w Stanach, a przyrodnia siostra
mieszka w Kolorado. Więc jak tylko wyjdzie za mąż, to prawdopodobnie w przyszłym
roku tam pojadę. Więc tak, jeśli to zrobię, to na pewno dam znać wszystkim. 
Jeśli wszyscy będą chcieli się spotkać i wybrać na wędrówkę albo coś w tym 
stylu, albo spędzić noc na kempingu albo cokolwiek. A moim celem, Gene, jest 
pewnego dnia tam pojechać i spotkać się ze wszystkimi. To część Wielkiego 
Przebudzenia, z którym miałem styczność. I uścisnąć dłoń każdego i powiedzieć 
„cześć” w pewnym momencie. To cel, który sobie wyobrażam w mojej głowie, że 
wszyscy się spotkamy i będziemy mieli coś w rodzaju powitania/spotkania. Czy 
kiedykolwiek o tym myślałeś? Więc żeby zakończyć zabawną i humorystyczną nutą, 
pomyślałem, że podzielę się tym artykułem od Lorda Bebo z X. Dobry, interesujący
sposób na pozbycie się śmieci, śmieci od Lorda Bebo z X. Odtworzę ten krótki 
filmik. Wygląda, jakby był na CBS. Podjeżdżają na krawężnik, parkują tutaj, 
wysiadają. Pokaż ludzi zabierających paczki z ganku jego posesji w dzielnicy 
Marmalade Hardware w Południowej Karolinie. Pokaż ludzi zabierających paczki z 
ganku jego posesji w dzielnicy Marmalade Hardware w Salt Lake. Mają kierowców. 
Wysiadają, łapią paczki, uciekają. Te filmy pochodzą sprzed lat. A Josh mówi, że
prowadzi rejestr. Zrobiłem 114 paczek. Więc 113 zostało zabranych w weekend, 114
wkrótce. W tych pudełkach nie ma nic wartościowego. Właściwie jest zupełnie 
odwrotnie. Dosłownie opróżniam kuwetę kota prosto do pudełka. Żwirek, kupa, 
wszystko. Po prostu do pudełka, zaklejam taśmą, przyklejam etykietę, wystawiam. 



To nie tylko kupa kota, to także kupa psa. Dzięki uprzejmości tej słodkiej 
dziewczynki o imieniu Kaczka. Muszę to wybrać, w każdym razie wrzucić do kosza 
na śmieci. Równie dobrze mogę włożyć to do pudełka i trochę się z tym pobawić. 
Josh nazywa to serią artystyczną. Dzieje się tak od tak dawna, że ludzie stali 
się podejrzliwi. Ale najwyraźniej nadal są kuszeni. Kilka osób, powtarzając, 
przyszło i obejrzało paczkę. Ważyli ją. Patrzyli na etykietę. Jeśli nie miała 
etykiety, odłożyli ją. Niektórzy nawet się wkurzyli. Jeden facet faktycznie ją 
otworzył, gdy oglądałem ją na żywo. Dostałem powiadomienie na telefonie. 
Otworzył ją, włożył do niej rękę. Powiedział... I mówię przez głośnik i 
powiedziałem, hej, dzwonię na policję. Powiedziałem, dobrze. Nie powiem ci, 
wysyłam bzdury. On powiedział, nie wysyłam tego, po prostu tam leży. Cholera, 
co? Nadal dobrze się bawię z piratami z werandy. Uwielbiam to. To genialny 
sposób na pozbycie się psich i kocich odchodów. Genialne. To złodzieje. To takie
dobre. I tak właśnie tworzymy radość z niczego. Uwielbiam publiczne żarty. 
Uwielbiam to. Uwielbiam szokowanie i samo oglądanie śmiejących się ludzi. To 
jest to, co robię dla zabawy. Mam bardzo, bardzo, bardzo wewnętrznego ducha 
dziecka, który po prostu uwielbia się wyrażać. Zakładam system nagłośnienia PA w
moim samochodzie i jeżdżę po mieście. I wyrywam ludzi z ich programu, ponieważ 
jest to tak szokujące, że ludzie myślą: co do cholery? A potem nagle wybuchają 
śmiechem. Widzą te duże głośniki przymocowane do dachu mojego samochodu i 
jeżdżące dookoła śpiewające kolędy i takie rzeczy. To po prostu świetna zabawa. 
Kiedy dostaję jakieś filmy, kiedy jadę w trasę, prawdopodobnie w ten weekend, 
nazywamy to również karaoke, samochodem, po prostu śpiewamy karaoke. Wrzucę 
kilka filmów na kanał. Po prostu trochę zabawnej zabawy. Ale uwielbiam ten. To 
było takie dobre, wrzucanie psiej kupy do pudełka. Łapanie złodziei. Tak, mam na
myśli, że oni i tak są złodziejami. I nie jest tak, że nie możesz znowu umyć 
rąk. Uwielbiam, jak złodziej stał się ofiarą. I sposób, w jaki, och, pójdę i cię
zatrzymam. To tak, jakby nagle, och, zrobiłeś mi krzywdę, mimo że kradnę twoje 
rzeczy, rozumiesz? Przyszedłeś na moją posesję i ukradłeś rzeczy z mojego ganku.
Dokładnie, ale to podkreśla absurdalność myślenia niektórych ludzi, prawda? Mają
po prostu taki wypaczony sposób, by nagle stać się ofiarą w momencie, gdy stają 
się obiektem żartu i to jest zabawne. Pomyślałem po prostu, że byłoby czymś 
zabawnym do podzielenia się z ludźmi na koniec. Pomysłowy sposób na... Nie 
wyglądało na to, żeby to zniechęciło piratów gankowych. Ciągle wracają. Dlatego 
kupiliśmy kamerę na ganku, żebyśmy mogli szybko zabrać rzeczy z ganku do 
dostawy. Ale w mojej sytuacji, miałem sąsiada, zanim dostaliśmy zgłoszenie z 
kamery, że jakiś facet ukradł coś z naszego ganku, więc goniłem go samochodem 
marki Honda, który zbudowałem z ramy Hondy 1500, samochodu z lat 80. I goniłem 
go aż do parku, wjechałem samochodem w jego nogi, wysiadłem i powiedziałem, 
oddaj mi paczkę. Jeśli zobaczę cię tu jeszcze raz, nie będę taki miły. A on z 
jakiegoś powodu nigdy nie wrócił. I moja żona zrobiła to samo. Dwie panie w SUV-
ie wjechały na nasz ganek. Była paczka, a ona podjechała samochodem za ich 
samochód, wysiadła i powiedziała, co robisz na naszej posesji? Położyli paczkę, 
a ona powiedziała, nagrałam cię na mojej kamerze, żebyś wiedział, więc mam twój 
numer rejestracyjny i że jesteś również na naszej posesji. Mam nagranie, jak 
odjeżdżasz cały zdenerwowany. Więc wiesz, że nie jesteś na łasce żadnej 
paskudnej osoby. Włamano się do naszego domu, kiedy go kupiliśmy. Siedziała tam 
para, moja sąsiadka, która jest starszą panią w porównaniu do mnie, i to jest 
starsza pani, zadzwoniła i powiedziała, siedzi para paląca, wiesz, wiesz co, 
cały dzień przed nami, połowa na ulicy, połowa przed twoim domem, połowa przed 
naszym. Więc po prostu wyszedłem z aparatem, z telefonu i zrobiłem zdjęcia. Ta 
para, ta pani wychodzi i zaczyna mnie przeklinać, co robisz? Wiesz, pieprzysz 
mnie i tak dalej. Powiedziałem, że robię zdjęcia. To wolny świat tutaj, w tej 
części. Wiesz, nadal mam swobodę robienia zdjęć samochodom na ulicy. Jesteś w 
miejscu publicznym. Ja jestem na swojej posesji. Jesteś zaparkowany przed moją 
posesją. Jesteś na publicznym parkingu, tak. Tak, to prawda. Ale byłeś tu cały 
dzień. I tak włamano się do mojego domu, więc po prostu to nagrywam na potrzeby 
przyszłych możliwych celów. Ona mówi, nie możesz tego zrobić. Idź i sprawdź 
przepisy federalne i stanowe. Mogę to zrobić. To jest dozwolone. I wtedy facet 
wyszedł i powiedział, wiesz, daj mi swój telefon. Daj mi swój telefon. No cóż, 
racja. Dlaczego miałbym ci dać swój telefon? Dokładnie to moje pytanie. Wiesz, 
to tylko ja i oni oboje weszli i odjechali. Mój sąsiad wyszedł, dziękuję. Po 
prostu dobrze się bawią. Po prostu dobrze się bawią. Tak, wszyscy są 
zdenerwowani i źli, ale ja się tym nie martwię. Wiem, jak o siebie zadbać. Wiem,



jak się bronić. To nie problem. Wszystko w porządku. Cieszę się, że mogę 
zapewnić bezpieczeństwo w naszym sąsiedztwie. Właśnie wyrzucił ich z zagadką. 
Tak. Jeśli naprawdę nic nie robił, to dlaczego jest zdenerwowany? Dokładnie tak.
Mogłem powiedzieć, wiesz, wiesz, on mówi, dlaczego mnie nie zapytał, dlaczego, 
poza tym, dlaczego to nagrywasz? Bo mieliśmy, a on mówi, gdyby był miły, mógłbym
powiedzieć, wiesz, podoba mi się twój samochód. Wiesz, to piękny samochód. 
Zrobiłem mu zdjęcia. Tak dobrze się nim opiekujesz. Był w pięknym stanie. To 
starszy samochód. To samochód sportowy. Jest całkiem fajny. Doceniam ładne 
rzeczy. To było takie, ale on po prostu zrobił się agresywny. Więc nie byłem, 
nie miałem czasu, żeby tam pojechać. Więc to po prostu, wiesz, sposób na 
odzyskanie swojej mocy i, wiesz, posiadanie, wiesz, i mam też pozwolenie na 
otwarte noszenie broni. Mógłbym to zrobić. Właśnie wyszedłem z moim, z moim 
Beretta 9 milimetrów przypiętym również. Nie muszę, nie muszę tam iść. Więc po 
prostu wyszedłem i od tamtej pory nigdy nie wrócił. I minęły lata. Dokładnie. 
Tak też poradziłeś sobie z tą sytuacją. Ty, ty, ty naprawdę stawiasz im zagadkę,
dlaczego miałbym ci dać mój telefon, skoro ty nie chcesz mi dać swojego? 
Zmyliłbyś go, bo był naćpany. Jasne. A on powiedziałby, och, to już za dużo. Ja 
po prostu, ja po prostu idę. Ty poradziłeś sobie z tą sytuacją, w której 
niektórzy mogliby stać się naprawdę agresywni, a potem agresywni. Powiedziałem, 
nie mam zamiaru, nie krzywdzę cię w żaden sposób. Po prostu robię zdjęcia. Tak, 
dokładnie. Ale ty sobie z tym poradziłeś. I agresywny i wulgarny. A ja 
powiedziałem, ja też tego nie robię. Byłbym miły. Nie grożę ci w żaden sposób. 
Nie miałem zamiaru ci grozić. Nie robię niczego groźnego. Nie, po prostu robię 
zdjęcia. Lubię robić zdjęcia. Więc lubię robić zdjęcia samochodów na ulicy. 
Zwłaszcza z mojego domu. Jestem po prostu ciekaw. To również ważna rozmowa, 
ponieważ zwłaszcza, wiesz, niektórzy ludzie czują, że bycie chrześcijaninem lub 
osobą boską oznacza, że nadstawiają drugi policzek tak bardzo, że pozwalają, aby
groźby ich skrzywdziły. A Gene i ja nigdy byśmy tego nie powiedzieli. Zapytał 
mnie, co z tym zrobię? Dodam to do mojego archiwum zdjęć przed moim domem. Mam 
archiwum. Z jakiego powodu? Po prostu ciekawość. Po prostu coś, co można 
śledzić, wiesz? Lubię śledzić, co dzieje się w mojej okolicy. Jestem częścią 
okolicy. Więc to jest okolica. I uważam to za trochę dziwne. Siedzisz tu przez 
pięć godzin w dzień roboczy. Absolutnie. Teraz to nie jest weekend. To dzień 
roboczy dla większości ludzi, od poniedziałku do piątku. Teraz pracuję, ale 
zadzwoniła moja sąsiadka. Jest trochę zdenerwowana faktem, że on tu jest. Więc 
pomyślałem, okej, to ciekawe. I pozwól mi pomóc jej się nie zdenerwować i 
zobaczyć, czy byłaś miłą osobą. Wszystko w porządku. Mogę jej powiedzieć, że 
wszystko w porządku. Nie martw się. Oni po prostu się relaksują. On po prostu 
wszystko pieprzył. Okej. Powiedział, wiesz, po prostu wsiadł do samochodu, 
wiesz, pokazał mi środkowy palec. Obaj odjechali, paląc gumę. Ja mówię, to nigdy
nie ja. Nigdy nie byłam wulgarna. Po prostu, gdy odjeżdżali, życzę miłego dnia. 
Do widzenia. Niech Bóg błogosławi. Koniec z fondantem i miodem, Jane. Bądź 
uważna, bądź szanująca. Ale nie musisz narażać się na niebezpieczeństwo. Nie 
możesz, masz prawo wyjść. Jeśli nie możesz tego zrobić, możesz po prostu, wiesz,
z daleka, zrobić zdjęcie, które to nagra, albo po prostu zadzwonić na policję i 
poprosić ich, żeby przyszli i zrobili zdjęcie. Tak, byłem, jestem zaniepokojony.
Są tam pięć godzin. Wiesz, dokładnie. Mam na myśli, że nikt tego nie robi. Mam 
na myśli, tak. I nie pozwalamy sobie być ofiarami okoliczności. I odbieramy. 
Odbieramy naszą osobistą moc. Tak jest. Nie polegamy również na zewnętrznych 
oszczędnościach. I czasami tworzymy pułapkę tego z Trumpem i czujemy, że duża 
część społeczności może przeznaczyć zbyt wiele zasobów na to, by Trump nas 
uratował. Właściwie już powiedział wiadomość i od samego początku mówił, że 
daje, przekazuje władzę, odbiera ją amerykańskiemu rządowi, jeśli wolisz, 
parafrazując, oddaje ją z powrotem tobie, ludziom. I to również uosabia naszą 
osobistą moc, prawda, Gene, i sposób, w jaki dajemy sobie siłę, by być wśród 
dobrych ludzi. Mamy tę wolność, wiesz, wyboru, by nie pozwalać negatywnym 
ludziom lub negatywnie nastawionym ludziom infiltrować naszej własności lub 
naszej osobistej przestrzeni, naszej przestrzeni online, wszystkiego innego. 
Zdecydowanie mamy prawo stanąć ze światłem w naszych sercach. Nie oznacza to, że
musimy zejść w ciemność, aby to zrobić, ale aby się chronić. I oczywiście nie 
idziesz najpierw do przemocy i zawsze pozostajesz w przestrzeni swojego serca w 
sposób, w jaki nie reagujesz, ale proaktywnie podejmujesz decyzje i obserwujesz 
swoje własne myśli i uczucia, zamiast być w nie wciągniętym, a następnie stać 
się zasadniczo częścią płomienia, gdy kłócisz się z kimś innym. I to może pójść 



bardzo źle. Ludzie mogą zostać zranieni lub zabici i takie rzeczy. Więc tak, 
myślę, że ważne jest, aby to poruszyć, zwłaszcza wiedząc, że mogą wystąpić pewne
niepokoje społeczne, które mogą lub nie mogą się wydarzyć w ciągu najbliższych 
kilku miesięcy, czy to będą problemy finansowe. Jeszcze nie czytam im w głowach.
Personel wyborczy lub jakiekolwiek inne problemy z tym, co mogą spróbować 
wyczarować. Mogliby. I tak, czy masz jakąś radę dla nas wszystkich w tych 
najbliższych kilku miesiącach? Myślę, że krytyczne jest to, jak możemy się 
chronić. Więc tak, wyobraź sobie najlepszą przyszłość, jaką możesz zrobić i 
wiedz, że wyobrażanie sobie jest modlitwą do Boga. I zakończę to przykładem. 
Jeden Bóg całego stworzenia zapytał i dziękuję ci najpierw za wybór prezydenta 
Trumpa. I proszę, aby to było tym, co wydaje się być początkiem zmiany dla 
ludzi, aby odzyskali swój głos w sprawie zakończenia handlu dziećmi, zakończenia
wojen, niekończących się wojen, aby to wszystko dobiegło końca, te zmiany w 
Gruzji, w Niemczech i w USA, aby to było prawdziwe uwolnienie gatunku ludzkiego 
na tym świecie, któremu pozwolono powrócić i się uleczyć, i koniec oszustwa 
fałszywych zielonych wiadomości i wszystkich tych innych oszustw i prania 
pieniędzy i wszystkich tych rzeczy, aby to był koniec i abyśmy wychodzili z tej 
ery, a gatunek ludzki i wszyscy ludzie odzyskali swoją moc w służbie innym. I 
jedyny Bóg całego stworzenia, którym jesteś Ty, w służbie Tobie. I na koniec 
chcę Ci podziękować za nieskończony dar Twojego jednorodzonego syna, Jezusa 
Chrystusa. Dziękuję Ci za wszystko, co nam dałeś. Twój syn, ta piękna planeta, 
układ słoneczny, słońce i centrum naszego systemu i tej galaktyki i tego 
ogromnego, pięknego stworzenia. Dziękuję Ci za wszystko. Niech Bóg błogosławi i 
Bóg przemawia do was wszystkich. Niech Bóg błogosławi. Powodzenia. Dziękuję 
bardzo, Gene. Mocne słowa, mocne uczucia. I jesteśmy czymś więcej, niż nam się 
wydaje. Jeśli wszyscy o tym pamiętamy, nie możemy się pomylić, wejdźmy w siebie.
Nie obejdziesz się bez tego. To moje małe wyrażenie, które zawsze powtarzam. I 
bardzo dziękuję za poświęcenie czasu na pogawędkę z moim starym, małym ja w 
Australii. Cóż, naprawdę doceniam twój czas dzisiaj. Jakieś słowa na pożegnanie?
To było to. Albo promocja strony internetowej lub coś w tym stylu. Jaka jest 
twoja strona internetowa dla tych, którzy chcą się zapisać? Och, dziękuję. 
GeneDecode.org. Jest tam darmowa część, w której mam wiele filmów i informacji. 
A potem jest płatna sekcja. Kosztuje 7 dolarów miesięcznie. To trochę mniej niż 
25 centów dziennie. Staram się, aby była przystępna cenowo. A potem mam Rumble. 
Prawdziwe GeneBcode. Na Rumble. Więc to są moje dwie główne platformy. Jestem w 
mediach społecznościowych na Telegramie. I prawdziwych społecznościowych jako 
prawdziwy GeneDecode. Dziękuję, Matt. Dziękuję bardzo. I dziękuję za powrót na 
platformę po tak długim czasie. Niech Bóg błogosławi. Niech Bóg błogosławi. 
Dziękuję. I życzę miłego dnia. I przeprowadzimy kolejny wywiad w 2025 roku, bez 
wątpienia. To Matt MQ żegna się. Stoi wysoko. Do zobaczenia wkrótce.


